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Trije rudarji izgubili življenje 
Šaleška dolina je spet zavita v žalost — delo v jami 
velenjskega premogovnika je v sredo terjalo življenje 
treh mladih rudarjev:  Nikole Jariča, Rafima Mujkiča 

in Irfana  Čauševiča 
V sredo zjutraj okrog šeste 

ure je izbruhnil ogenj ob odvoz-
ni poti iz jame Skale. Ta se je 
zelo hitro razširil v požar, ki je 
zajel celotni izvoz Pesje. Kot so 
nam povedali na Rudniku, so 
požar opazili delavci, ki so prišli 
zjutraj na delo in takoj organizi-
rali umik. Seveda je bilo to tež-
ko, ker so bili rudarji na poti na 
delovišča. Ko so prišli iz jame, 
so pogrešali tri rudarje: Nikolo 
Jariča, Rafima  Mujkiča in Irfana 
Čauševiča. 

Člani rudniške reševalne čete 
in gasilci so se z veliko požrtvo-
valnostjo lotili gašenja požara, 
vendar je bilo njihovo delo zelo 
težko, saj sta jih ovirala velika 
koncentracija monoksida in dim. 
Ves kolektiv je vseskozi upal, da 
se bo nesreča končala brez tra-

[ gičnih posledic. Žal se njihovo 
upanje ni uresničilo. Nikoli Ja-
riču, Rafimu  Mujkiču in Irfanu 
Čauševiču se ni uspelo rešiti in 
so izgubili življenje v tej, eni iz-
med najhujših, nesreči v našem 
premogovniku. V četrtek okrog 

dni, kar pomeni izpad proizvod-
nje približno 8.000 ton lignita 

2. ure zjutraj je rudniškim reše-
valnim ekipam uspelo obvladati 
požar, tako da so ga lokalizirali 
na odvoz jame Pesje. Jamo Pesje 
so praktično zaprli. Požar je 
povzročil tudi veliko materialno 
škodo. Samo v sredo je izpadla 
proizvodnja na dveh tretjinah, 
bojijo pa se, da zaradi te nesreče 
ne bodo mogli kopati premoga v 
jamah Škale in Pesje najmanj 14 
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na dan 
Predstavniki Rudarsko 

elektroenergetskega kombinata 
Velenje in svojci ponesrečenih 
rudarjev ob tej tragični nesreči 
dobivajo številne brzojavke so-
žalja. 

Od tragično preminulih rudar-
jev, ki jih bodo pokopali v njiho-
vih domačih krajih, so se kolek-
tiv Rudarsko elektroenergetske-
ga kombinata Velenje in občani 
Velenja poslovili včeraj po-
poldne ob 17. uri na pokopa-
lišču v Podkraju. 

ahvala za Izkazano pozornost 
dstavniki ZRVS iz Splita so se polni prelepih vtisov 
ili z osmega srečanja rezervnih vojaških starešin v Slo-

veniji 

Ne rušiti šoštanjskega trikotnika 
Tako menijo krajani, ki so poleg tega sprejeli še več do-

polnitev k urbanitičnemu načrtu mesta. 

r V Sloveniji je bilo od 2. do 4. ju-
l osmo tradicionalno srečanje re-
ivnih vojaških starešin Jugoslavije 
Od naslovom „Bratstvo in enot-
>st". Nad 1.800 rezervnih vojaških 
nešin iz drugih naših republik in 
•krajin je obiskalo vse naše občine, 
er so se seznanili z delovnimi ljud-
in občani, mnogimi zgodovinski-

mi in kulturnimi spomeniki, prizo-
išči bojev iz narodno osvobodilnega 
oja in socialistične revolucije in tu-
i z najnovejšimi dosežki socialistič-
e izgradnje celotne naše republike, 
i Skupina rezervnih vojaških sta-
Sfin  z območja Splitske občine je 
ila gost naše občine. Pred dnevi so 

~ itavniki zveze rezervnih vo-
starešin konference  skupnosti 

iin Split poslali občinskemu 
iru ZRVS Velenje pismo, v ka-

:ga so zapisali: 
.Iskreno se zahvaljujemo za nadvse 
lisrčen sprejem, pozornost in tople 
(sede, ki ste nem jo izkazali vi in 
redsednik skupščine občine Vele-
e Franjo Korun v vašem lepem in 
istoljubnem mestu. 
:Vsi delegati iz dvaindvajsetih 
•čin naše regije Dalmacije smo 
Miušeni, ker smo lahko obiskali 
pe kraje vaše republike, v vaši sre-
mi spoznali delovne ljudi in prebi-
llce, se seznanili z njihovimi dosež-
I ustvarjalnimi prizadevanji, 
»blemi, običaji in kulturo ter s so-
*ci NOB obudili spomine na slav-
Idni naše oborožene revolucije, 
pakšna srečanja treh generacij 
Ifižujejo  ljudii in dajejo novo vsebi-
| bratstvu irn enotnosti naših na-
jiov in narodnosti. Obenem so 
Kok, da borno tudi v prihodnje 
fcmorno  razvajali in negovali revo-
cionarne tradicije NOB, katere so 
morajo biti trajni navdih za nove 
nežke v izgradnji naše socialistič-
I skupnosti iin njenih samouprav-

družbenih (odnosov. 
Jratski odn<osi Splita in Velenja 
smerokaz zsa nadaljnji razvoj, ne-
anje in širjeenje odnosov z drugi-
občinami in krajevnimi skup-

tmi. 
•rešimo vasj, so zapisali v pismo, 
so ga naskovili na predsednika 
Sinske orgamizacije ZRVS Velenje 
ana Štimac;a, da prenesete naše 

lene pozdravve in zahvalo vsem so-
bvcem in prredstavnikom družbe-
i političnih organizacij, še zlasti 
Msedniku skupščine občine 
Ulju Korunuii, za vložen trud, po-
lnost in gosttoljubje, ki ste nam ga 
izovali na vsakem koraku v 
im lepem Welenju. 

pedstavnikoorn ZRVS naše obči-
pa se je za i gostoljubje, ki so ga 
azali Splitskkim starešinam, za-
Ilil v imenu . republiškega odbora 
[VS Slovenijtje predsednik Slavko 
rbar, in povivdaril, da je letošnje 
čanje v celdoti uspelo v vsebin-
im in organizizacijskem pogledu ter 
leglo nepreceenljiv vzgojno izobra-
alni in polititični smoter. 
Prisrčno zaiahvalo za pripravo 
nega srečanjija rezervnih vojaških 
tešin Jugoslalavije je republiškemu 
tioru ZRVS i Slovenije in vsem ob-
skim konfeferencam  v Sloveniji 
d dnevi poslslal tudi zvezni odbor 

Zveze rezervnih 
Jugoslavije. 

vojaških starešin 

V Tovarni gospodinjske opreme Gorenje v Velenju je v teh dneh 
nekoliko manj živahno kot sicer, saj so delavci na kolektivnem 
dopustu, k i bo trajal do 7. avgusta. Seveda pa tovarna ni čisto 
prazna, ker je treba med tem časom opraviti številna vzdrževalna in 
nekatera druga dela. V temeljni organizaciji združenega dela 
Vzdrževanje—obrat  strojna obdelava sedaj marljivo hi t i jo s popravi-
l i strojev, kar v rednem obratovalnem času ni mogoče (na foto-
grafiji  Franc Lesjak na svojem delovnem mestu). 

Sto mladih na akcijo Šamac - Sarajevo 
Letošnje zvezne mladinske delovne akcije se bo iz naše občine udeležilo tudi dvajset 

deklet — V naši občini smo imeli dve večji lokalni mladinski delovni akciji 
nik Kajuh bo vodil Tone Žiž-
mond, ki je že vodil lokalno de-
lovno akcijo v Zavodnjah. 

Danes bodo imeli brigadiiji 
brigadno konferenco,  na kateri 
se bodo dogovorih še o zadnjih 
podrobnostih pred odhodom. 

Letos so mladi iz naše občine 
organizirali dve večji lokalni de-
lovni akciji. Prva je bila v Za-
vodnjah, dmga pa v Pesju. V 
Zavodnjah je 80 mladincev v 
osmih dneh izkopalo več kot 5 
kilometrov dolg kanal za vodo-
vod, ki je povezal 13 kmetij na 
Vrheh, položili pa so tudi cevi. 
Te kmetije so bile prej pre-
puščene le lastni iznajdljivosti 
in muhastemu vremenu. Stalen 

in neomejen dotok vode je za-
nje prav gotovo velika prido-
bitev, saj jim bo omogočil pre-
hod na usmerjeno živinorejo. 

V Pesju so gimnazijci izkopa-
li kanal za vodovod v Podgorje, 
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kjer je bila voda zaradi saj iz 
elektrarne zelo slaba in neupo-
rabna za pitje. Gimnazijci so v 
širinajstih dneh kljub težavne-
mu terenu in slabemu vremenu 
uspešno končali zastavljeno na-
logo. 

V tem mesecu pa se je iz naše 
občine udeležilo deset pionirjev 
zvezne pionirske delovne akcije 
v Osijeku. Skupno z pionirji in s 
Splitom pobratenih mest so se-
stavljali brigado Bratstvo in je-
dinstvo in pomagali pri gradnji 
magistralne ceste. 

V nedeljo pa odide na naj-
večjo letošnjo zvezno mladin-
sko delovno akcijo Šamac — 
Sarajevo 100 brigadirjev iz naše 
občine. Brigado Kare! Destov-
IIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIIHI 

RUDAR (V):MARIBOR 
3:2 (2:2) 

Nogometaši velenjskega Rudarja 
so v tekmovanju za pokal maršala 
Tita pretekli torek na stadionu ob 
jezeru premagali enajsterico Maribo-
ra z rezultatom 3:2 (2:2). Zadetke 
za Rudar sta dosegla Miljkovič 2 in 
Kustudič, za Maribor pa Krempl in 
Radmanovič. 

Svet krajevne skupnosti Šo-
štanj je na nedavni seji obravna-
val predlog urbanističnega na-
črta mesta Šoštanj in sklepe 
zbora občanov ter imenoval ko-
misijo, ki je predstavnike Ru-
darsko-elektroenergetskega 
kombinata Velenje seznanila s 
sprejetimi sklepi. 

Občani namreč zahtevajo, da 
se urbanistični načrt nekoliko 
popravi. Tako naj bi urbanisti 
naredili zazidalni načrt še za 
Aškerčevo cesto, za Podhoje, za 
šoštanjski trikotnik, za predel 
zahodno od glavnega trga ter za 
prostor v Metlečah med želez-
niško progo in reko Pako. Ko-
misija je že obiskala predstavni-
ke rudnika in jih seznanila z 
zahtevami občanov. Sedaj bodo 
o tem razpravljali na REK Vele-
nje in odločili, kateri od skle-
pov, ki so jih sprejeli krajani, so 
sprejemljivi in kako naj poteka 
nadaljna urbanizacija mesta. 

Po sklepih zbora občanov naj 
bi urbanisti izdelali zazidalni 
načrt za Aškerčevo cesto, tako 
da se porušijo stare dotrajane 
hiše in se predvidi blokovna 
gradnja. Odstranili naj bi ben-
cinsko črpalko na tem delu ce-
ste in novo črpalko postavili ob 
magistralni cesti Šoštanj — Ve-
lenje, na zemljišču nekdanje 
Lesne. Na prostoru sedanje ben-
cinske črpalke pa naj bi zgradili 
stanovanjske bloke. Prav tako je 
potrebno prestaviti kip Karla 
Destovnika Kajuha na ustrez-
nejše mesto. Krajani predlagajo, 
da se parkirišče za tovornjake 
in avtobuse prestavi k magistral-
ni cesti Šoštanj Velenje. Poruši-
jo naj se dotrajani objekti To-
varne usnja Šoštanj, zahodno 
od Glavnega trga do Primorske 
ceste ter se tam zgradijo stano-

vanjski bloki in uredi zeleni pas. 
Izgradnja stanovanjskih objktov 
in obrtnih delavnic naj bo po 
predlogu o planu predvidena tu-
di na Primorski cesti (Podhoje) 
v nadaljevanju industrijske co-
ne. Urbanizira naj se tudi pro-
stor med železniško progo in 
Pako v Metlečah ter zemljišče 
zahodno od Tovarniške poti do 
potoka Pečovnice. Krajani na-
dalje menijo, naj bi šoštanjski 
trikotnik, Id zajema naselje 
Termoelektrarne Šoštanj na 
Cankarjevi cesti, del Kajuhove 

ceste, cesto Matije Gubca, 
Tekavčevo cesto, naselje heroja 
Šercerja, Koroško cesto do kri-
žišča pri vzgojno varstvenem 
zavodu in cesto Heroja Gašperja 
do Metleč izvzeli iz predvidene-
ga projekta eksploatacije pre-
moga in zanj izdelali zazidalni 
načrt. Sprejet je bil tudi sklep, 
da je potrebno staro mestno 
jedro posebej obdelati za njego-
vo ureditev. 

Občinski svet za urbanistič-
no politiko je že obravnaval 
predloge in osvojil le točko o 
prestavitvi bencinske črpalke in 
gradnje avtobusnega parkirišča. 
K vsem drugim sklepom je imel 
pripombe. 

Zavod za urbanizem bo šele, 
ko bodo vsklajene vse pripom-
be, izdelal ponoven zazidalni 
načrt za mesto Šoštanj. • 

Svet krajevne skupnosti Šo-
štanj se je sestal v torek in raz-
pravljal o polletni bilanci o delu 
krajevne skupnosti, izgrajanje 
programa toplifikacije  Aškerče-
ve in Levstikove ceste, toplifi-
kacije Tovarniške poti in uredit-
ve ostalih področij mesta Šo-
štanj. 

B. Z. 

Tudi staro mestno jedro naj b i preuredili 

Delovni taborniki  odreda Savinjski  partizan 
Taborniški odred Savinjskih partizanov iz Mozirja se je letos še posebej izkazal — Tabor-
jenje v Vinici — V jesenskem programu bodo največ pozornosti posvetili izobraževanju 

in organizacijski krepitvi 

Velenjsko jezero, k i je pred leti privabljalo številne ne le domače, 
ampak tudi tuje turiste, je sedaj osamljeno. No, ne čisto 
dobesedno. Ob nedeljah nekateri še vedno radi pridejo ob jezero. 
Saj je labodja družina za otroke ravno tako zanimiva kot je bila 
pred leti. 

Člani taborniškega odreda 
Savinjskih partizanov iz Mozirja 
so se letos že izkazali s svojo 
aktivnostjo. Prireditve in akcije, 
ki jih pripravljajo, ah se jih ude-
ležujejo, se vrstijo že vse leto. 
Prva večja med njimi je bila 
aprila Ob Dnevu tabornikov, ko 
je odred sodeloval v zvezni akci-
ji Pozdrav Titu. Sodelovale so 
vse enote iz odreda, gomjegraj-
ska pa je za svoj prispevek pre-
jela tudi zvezno priznanje. 
Kasneje so bih zelo aktivni ob 
otvoritvi Savinjskega gaja v 
Moziiju in seveda ob prazno-
vanju praznika dela. Poleg šte-
vilnih kresov, ki so jih prižgali, 
so pripravili tudi pohod po Cre-
ti in Dobrovljah, na katerem je 
bilo 80 pohodnikov, prav toliko 
se jih tudi sicer udeleži vsake 
podobne manifestacije.  Še v 
mesecu mladosti je sto tabor-
nikov obiskalo Golico in Be-
gunje, ekipe so se udeležile po-

hoda Ob žici okupirane Ljublja-
ne, izvedli pa so tudi občinsko 
tekmovanje v taborniškem 
mnogoboju. 

V juliju so opravili letno ta-
borjenje. Petdeset pionirjev ta-
bornikov si je pripravilo tabor v 
Vinici in v desetih dneh so si 
pridobili veliko novih tabor-
niških veščin, vzorno pa so so-
delovali z domačini, s krajevno 
skupnostjo Vinica in z pripadni-
ki JLA, ki so imeli svoj tabor v 
njihovi bližini. Ob tem velja 
omeniti delovni organizaciji 
Lesno industrijo GLIN in 
Gozdno gospodarstvo iz Na-
zarij, ki sta jim z veliko mero 
razumevanja priskočili na po-
moč in jim znatno olajšali orga-
nizacijo taborjenja. 

Prireditev tudi v jeseni ne bo 
zmanjkalo, posebej pa se bodo pri-
pravili na akcije ob osrednji letošnji 
prireditvi Hortikultura 78, ki bo 
avgusta v Mozirju in slavje ob občin-

skem prazniku v začetku septembra. 
Seveda ne pozabljajo na svoje stalne 
naloge. V jeseni bodo ustanovili 
enote še povsod tam, kjer jih danes 
ni. Od večjih krajev sta to le še 
Rečica in Šmartno ob Dreti, pozabi-
li pa seveda ne bodo na temeljne 
organizacije združenega dela in na 
šole. Nadaljevali bodo tudi z izvaja-

S"em programa izobraževanja in pri-
jbivanja taborniških veščin po 

enotah odreda Savinjskih parti-
zanov, ki se za ta namen sestajajo 
enkrat tedensko, razviti pa želijo se 
nov prapor. Pravijo, da s sorodnimi 
dejavniki zelo dobro sodelujejo, 
okrepiti pa bodo morali sodelovanje 
z občinsko konferenco  ZSMS, ki 
doslej ni bilo na kaj prida visoki rav-
ni. 

Do konca tedna bo 
vladovalo sončno 
povprečno visoko 
turo. 

pre-
vreme s 
tempera-



V Skornem odprli nov lovski dom 
Lovski dom pomeni poglabljanje sodelovanja med lovci in krajani Skornega 

Praznik vstaje slovenskega 
ljudstva, sončno in toplo po-
poldne ter pisana lovska drušči-
na so bili več kot zadosten 
razlog, da je preteklo soboto v 
Skornem bilo zares svečano in 
veselo. Še toliko bolj, ker so v 
tem dekorju svojo delovno zma-
go proslavili tudi člani lovske 
družine „01jka" iz Šmartnega 
ob Paki. Odprli so lovski dom, s 
kakršnim se lahko postavi le 
malokatera lovska družina pri 
nas. 

Ko so nekako pred tremi leti 
v Skornem nad vasjo Gorenje 
zaradi premajhnega števila 
učencev in pomanjkanja uči-
teljev zaprli štiriletno osnovno 
šolo, je ta učilna začela obetati, 
da bo počasi propadala. Šm ar-
ški lovci so se po dveh letih 
nevzdrževanja tega objekta od-
ločili, da ga odkupijo in preure-
dijo. V dogovoru s skupščino 
občine Velenje, krajevno skup-
nostjo Gorenje, prosvetnimi de-
lavci in še nekaterimi drugimi, 
so julija lani pričeli z obnovitvi-
jo šole. Njihova želja je bila, da 
v njej uredjo lovski dom, ki ga 
za svoje delo ne bodo uporab-
ljali le lovci, marveč tudi kraja-
ni Skornega. Krepko so zavihali 
rokave in napori so kmalu zače-
li rojevati prve sadove. Stopili 
so v nabiralno akcijo in si zadali 
obvezo, da vsak lovec pri ureja-
nju doma opravi sto udarniških 
delovnih ur. Dom je počasi 
dobival končno podobo in skle-
nili so, da ga svečano izročijo 
svojemu namenu prav na dan 
vstaje slovenskega naroda. V 
njem so poleg kuhinje, sanitarij 
in posebne sobe uredili še večji 
prostor, kjer bodo prirejali se-
stanke in razna posvetovanja in 
ki bo lahko služil tudi razno-
vrstnemu udejstvovanju kraja-
nov Skornega. V zgornjem delu 
pa bo kmalu urejena soba za 
prenočevanje. Nadvse skrbno so 
se lotili tudi okolice. Velika te-

Franc Klančnik je kot najstarej-
ši lovec odprl dom in vse prisot-
ne povabil k ogledu. 

<§:' 
Lovski dom 

rasa z zanimivo turistično uti-
co, plesiščem, kletjo in parkir-
nim prostorom dajejo domu tu-
di mikavno zunanjo podobo. 

Na sobotni slovesnosti v 
Skornem se je tako zbralo kar 
lepo število obiskovalcev, m ed 
njimi tudi mnogo lovcev sosed-
njih družin. Šmarški lovci so 
jim pripravili prisrčen kulturni 
program, ki so ga izvedli moški 
pevski zbor in taborniki iz 
Šmartnega. Vse prisotne je nato 
pozdravil predsednik lovske 
družine „01jka" Šmartno ob 
Paki Stane Prašnikar, ki je v 
svojem nagovoru najprej spre-
govoril o dnevu vstaje kot ene-
mu najpomembenjših mejnikov 
v zgodovini Slovencev, nato pa 
orisal pomembnost novega lov-
skega doma. Med drugim je 
dejal: 

„Postala je skoraj že navada, 
da se vsako leto ob tem prazni-
ku zberemo na obronkih parti-
zanskega Skornega. Če je le mo-
goče, združimo proslavljanje 
dneva vstaje tudi s kakšno de-
lovno zmago. Tako skušamo 
poravnati dolg do tistih, ki so 
padli, do prebivalcev Skornega, 
ki so skoraj vsi izkazali svojo ve-
liko narodno zavest v najhujših 
dneh naše zgodovine. To je naš 
dolg do tistih mladih, ki niso 
doživeli strahot velike vojne, 
hkrati pa opozorilo, da morajo 
bolj ceniti vrednote, ki jih ima-
jo. Danes odpiramo nov lovski 
dom. Sredi prečudovite pri-
rode, daleč od „cestne civiliza-
cije" in „asfaltne  džungle" sto-
ji. Tod je čist zrak, ki krepi srce 
in duha. Mnogim te prednosti 
še ne oskubljene narave niso 
poznane. Niso jim znani čudo-
viti skorenski ljudje, ki živijo po 
osamljenih obronkih tukajšnjih 
hribov, niso jim poznane njiho-
ve skrbi in njihovi problemi 
Naš namen je bil, približati jih, 
približati ta del naše domovine 
širši javnosti In temu naj bi slu-
žil tudi nov lovski dom. Krajani 
Skornega in lovci smo se zelo 

v Skornem 
potrudili, da bi ga zgradili. 
Žrtvovali smo marsikatero uro 
prostega časa, marsičemu smo 
se morali odpovedati, da dom 
danes stoji. Ves nov, v novi pre-
obleki, sredi veličastne prirode. 
Radi bi, da bi lovski dom obdr-
žal enako fiinkcijo,  kot jo je 
nekoč imela šola. Tu naj bi se 
zbirali, od tod naj bi vodile poti 
na bližnje skorenske hribe in 
oddaljenejše domačije. Od tod 
naj bi vodile tudi naše lovske 
poti. Radi bi, da bi se začutila 
ta ozka vez med slovenskim 
kmetom in nami lovci, ki se bo-
rimo, da bi v naravi vzpostavili 
takšno ravnotežje, ki bi za-
gotavljalo njeno normalno 
funkcioniranje.  Doslej smo v 
tem uspevali, z lovskim domom 
pa bi m orali sodelovanje še po-
globiti." 

Stane Prašnikar je izrekel tu-
di prisrčno zahvalo vsem, ki so 
kakorkoli sodelovali pri izgrad-
nji doma, posebna priznanja pa 
izročil Ljudmili in Vinku Klad-
niku ter Tinetu Steblovniku. 
Priložnostni program se je pre-
vesil v zaključni del, ko je naj-
mlajši član lovske družine 
„01jka" osemletni Matjaž Le-
tonje izročil ključ najstarejše-
mu lovcu Francu Klančniku, ta 
pa je vse skupaj popeljal na 
ogled notranjosti novega lovske-
ga doma. 

Slavje v Skornem se je po 
starem lovskem običaju seveda 
nadaljevalo še pozno v noč, že 
sedaj pa se je izkazalo, da bo 
dom nedvomno s pridom služil 
namenu, s katerim je bil zgra-
jen. Prav gotovo bo veljala ugo-
tovitev, ki smo jo že zapisali, da 
bo nov lovski dom postal pri-
ljubljeno shajališče ne samo 
lovcev, marveč tudi mnogih 
drugih obiskovalcev. Šmarški 
lovci pa se bodo potrudili, da v 
Skomem nikomur ne bo dolg-
čas. 

J. KRAJNC 

KDAJ NASTANEJO 
MOTNJE V 

SAMOUPRAVNIH 
ODNOSIH IN 
KAKŠNI SO 

UKREPI 
PIŠE DRUŽBENI PRAVO-
BRANILEC SAMOUPRAV-
LJANJA ALBIN AMON 

Ker do sedaj še nismo do-
sti govorili o motnjah v 
samoupravnih odnosih, le-te 
so že prisotne v OZD in se 
lahko zgodi, da bodo temu 
sledili ukrepi, s katerimi na-
stopa skupščina občine, je 
pomembno omeniti nasled-
nje: 

1. Motnje v samoupravnih 
odnosih nastanejo: 
— če se ne uresničujejo pra-

vice delavcev v OZD glede 
ugotavljanja in razporeja-
nja čistega dohodka in de-
litve sredstva za OD; 

— če delavcem v OZD ni 
omogočeno odločanje z 
osebnim izjavljanjem; 

— če v OZD niso sprejeti v 
zakonskem roku samo-
upravni splošni akti; 

— če v OZD ni zagotovljeno 
pravočasno, resnično in 
popolno obveščanje de-
lavcev; 

— če v OZD ni zagotovljena 
samoupravna delavska 
kontrola; 

— če v OZD določen organ 
prekorači pooblastila ter s 
tem bistveno krši samo-
upravne pravice ali s tem 
prizadene družbeno last-
nino. 
Če skupščina občine ugo-

tovi, da so v OZD nastale 
motnje v samoupravnih od-
nosih, lahko nastopi zoper 
OZD z naslednjimi začasni-
mi ukrepi družbenega var-
stva: 
— odstavi poslovodni organ 

(direktorja) 
— odstavi posam eznega de-

lavca s posebnimi poobla-
stili (vodilni delavci) 

— razpusti delavski svet 
— razpusti izvršilni organ 

(upravni odbor) 
— začasno omeji uresničeva-

nje posameznih samo-
upravnih pravic delavcev 

— im enuje začasni organ v 
OZD (prisilna uprava) 

Čestitka iz Splita 

v središču 
pozornosti 

FINANČNO POROČILO O ZBRANEM SAMOPRISPEVKU PO KS ZA ČAS OD 1. 1. DO 30. 6. 1978 

Zap. Z a p . o b r . 
š t . Krajevna skupnost u p . k m e t . 

SKUPAJ JANUA3 - JUNIJ JUNIJ 197 C 
100 % 70 % 30 % 100 % 70 % 30 $ 

1. Velenje c e n . l . b r e g 2563 1 ,942 
2 . " Velenje c e n . d . breo 3040 2 , 3 0 3 
3 . Šmartno - Velenje 793 600 
4 . Šalek - Gorica 1542 1 ,020 
5 . otara vas 300 207 
6 . Staro Velenje 471 356 
7 . res je 543 414 
0 . Konovo 395 299 
9 . Cirkovce 65 49 
10. ? l e š i v e c 96 72 
1 . ?aka P.:-0 151 
12. Šentilj 44? 334 
13. Škale 406 307 
14. "evče 01 61 
15. Kavče - Psdkraj 281 212 
16. Šoštanj 1369 1 ,108 
17. Eele vode 109 32 
10. Skorno - Florjan 333 290 
19. Zavodnje 124 93 
20 . Ilavne 445 337 
2 1 . Zrružmirje - Gaberke 3C9 294 
2 2 . Lokovica 254 192 
2 3 . Topolšica 632 470 
2 4 . Šmartno ob 'aki 573 434 
35 . Gorenje 326 247 

. 1 3 6 , 2 0 
, 5 3 7 , 3 0 
.902 ,55 
. 5 0 6 , 5 0 
. 9 4 0 , 4 0 
. 9 0 4 , 4 0 
, 463 ,15 
, 3 1 4 , 0 0 
. 254 ,35 
. 7 4 4 , 9 0 
. 5 5 1 , 0 0 
. 929 ,55 
. 6 5 0 , 0 5 
»373,55 
. 9 3 0 , 3 0 
. 9 2 3 , 8 5 
. 5 9 5 , 7 5 
. 2 2 1 , 7 5 
. 9 6 2 , 1 5 
. 2 0 2 , 7 5 
. 7 6 8 , 3 0 
. 4 7 0 , 8 0 
. 9 0 3 , 6 5 
. 1 9 5 , 9 0 
. 0 2 9 , 5 0 

1 , 3 5 9 . 4 9 5 , 3 5 
1 , 6 1 2 . 5 1 1 , 1 0 

4 2 0 . 6 3 2 , 0 0 
7 1 9 . 9 5 4 , 5 5 
2 0 1 . 5 6 3 , 9 0 
2 4 9 . 8 3 3 , 1 0 
2 " ° . 0 2 4 , 2 0 

502. 
691. 
100. 
309. 

107, 
123. 
299. 

49. 
72. 

151. 
334, 
307. 

61. 
212. 

1,108, 
02, 

290, 
93. 

337, 
294. 
192, 
470. 
434. 
247. 

6 4 0 , 0 5 
0 7 6 , 2 0 
2 7 0 , 3 5 
5 5 1 , 9 5 
3 0 4 , 5 ? 
0 7 1 , 3 0 
43° ,95 
3 1 4 , 0 0 
2 5 4 , 3 5 
7 4 4 , 9 0 
5 5 1 , 0 0 
9 2 9 , 5 5 
6 5 0 , 0 5 
3 7 0 , 5 5 
9 3 0 , 3 0 
9 2 3 , 0 5 
5 9 5 , 7 5 
221 ,75 
962 ,15 
202 ,75 
7 6 8 , 3 0 
4 7 0 , 0 0 
903 ,65 
195 ,90 
0 2 9 , 5 0 

4 2 2 . 1 0 7 , 2 0 
5 0 0 . 7 6 0 , 5 0 
1 3 0 . 6 2 6 , 0 0 
2 5 4 . 0 0 4 , 2 0 

3 2 . 5 9 5 , 0 5 
7 7 . 5 8 4 , 9 0 
0 9 . 4 4 5 , 0 5 
6 5 . 0 6 5 , 9 0 
1 0 . 7 0 7 , 0 5 
1 5 . 0 1 3 , 5 0 
3 2 . 9 4 4 , 7 5 
7 2 . 0 0 7 , 9 5 
6 6 . 0 7 7 , 9 0 
1 3 . 3 4 2 , 6 5 
4 5 . 2 0 7 , 4 0 

2 5 8 . 4 5 1 , 7 0 
1 7 . 9 5 4 , 9 0 
6 3 . 0 8 9 , 2 5 
2 0 . 4 2 5 , 7 5 
7 3 . 3 0 2 , 1 0 
6 4 . 0 7 7 , 6 0 
4 1 . 0 3 9 , 3 5 

1 0 4 . 1 0 5 , 4 5 
9 4 . 3 0 6 , 7 5 
5 3 . 7 0 0 , 0 0 

2 9 5 . 5 3 1 , 0 5 
3 5 0 . 5 3 2 , 3 5 

9 1 . 4 3 8 , 2 0 
1 7 7 . 0 0 2 , 9 5 

4 3 . 0 1 6 , 5 5 
5 4 . 3 0 9 , 4 5 
6 2 . 6 1 1 , 5 5 

1 2 6 . 6 5 6 , 1 5 
1 5 0 . 2 2 3 , 1 5 

39 .187 ,SO 
7 6 . 2 0 1 , 2 5 
1 3 . 7 7 3 , 5 0 
2 3 . 2 7 5 , 4 5 
2 6 . 3 3 3 , 5 0 
6 5 . 0 6 5 , 9 0 
1 0 . 7 0 7 , 0 5 
1 5 . 8 1 3 , 5 0 
3 2 . 9 4 4 , 7 5 
7 2 . 0 0 7 , 9 5 
6 6 . 8 7 7 , 9 0 
1 3 . 3 4 2 , 6 5 
4 6 . 2 3 7 , 4 0 

2 5 3 . 4 5 1 , 7 0 
1 7 . 9 5 4 , 9 0 
6 3 . 0 8 9 , 2 5 
2 0 . 4 2 5 , 7 5 
7 3 . 3 0 2 , 1 0 
5 4 . 0 7 7 , 6 0 
4 1 . 2 3 9 , 8 5 

1 0 4 . 1 0 5 , 4 5 
9 4 . 3 8 6 , 7 5 
5 3 . 7 0 0 , 0 0 

Občinska konferenca  zveze re-
zervnih vojaških starešin iz Splita je 
Občinski konferenci  ZRVS Velenje 
ob dnevu vstaje slovenskega ljudstva 
poslalo brzojavno čestitko z nasled-
njo vsebino: 

„Vaši organizaciji, delovnim lju-
dem in občanom občine Velenje če-
stitamo ob dnevu vstaje slovenskega 
naroda, želeč ob tej priložnosti iz-
raziti bratske odnose, ki vladajo 
med nami in se vse uspešneje ravija-
jo, tako med pobratenima mestoma 
Velenje in Split, kot tudi med brat-
skima organizacijama Zveze rezerv-
nih vojaških starešin. Sledeč misli in 
poti tovariša Tita bomo naredili vse, 

da še bolj razvijemo in utrdimo br 
stvo in enotnost naših narodov 
narodnosti in da za obrambo ni 
domovine pripravimo vse moči, 
prvi vrsti člane zveze vojaških i 
zervnih starešin. Le tako bomo p 
pravljeni braniti našo lepo, sam 
upravno Jugoslavijo. V trenutku, 
nas z izjemno močjo spominjal 
slavne dni leta 1941, ko so vašii 
rodi z roko v roki z drugimi nan 
Jugoslavije pod vodstvom komu 
stične partije in tovariša Tita krei 
v borbo za svobodo in lepše živi 
nje, vam iskreno stiskamo roko 
želimo mnogo uspehov pri uresnii 
vanju nalog in vloge organizao 
zveze rezervnih vojaških starešin 

Družbena samozaščiti 
v krajevni skupnosti 
Družbeno samozaščito kot temelj 

in funkcija  samoupravne družbe, ki 
se uresničuje s splošno aktivnostjo 
delovnih ljudi in občanov, je že sa-
ma ustava opredelila. 

Namen družbene samozaščite je 
zaščititi ustavno ureditev, samo-
upravne pravice delovnih ljudi ter 
druge pravice in svoboščine, ki so 
zapisane v ustavi. 

Ko govorimo o družbeni samo-
zaščiti, mislimo pri tem na skrb za 
podružbljanje varnosti, ki temelji na 
življenjskih in razrednih interesih 
delavskega razreda, narodov in na-
rodnosti Jugoslavije in vseh drugih 
družbenih dejavnosti. Pri opredelitvi 
razrednega bistva družbene samo-
zaščite, mislimo predvsem na potre-
be po ohranitvi in nadaljevanju 
razvoja pridobitev NOV in sociali-
stične revolucije v naši družbi, v ka-
teri imajo oblast delovni ljudje in 
delavski razred. 

Družbena samozaščita kot oblika 
in izraz podružabljanja zaščitne var-
nosti ni kaj novega, kajti že klasiki 
marksizma so poznali in postavili 
teorijo »OBOROŽENEGA LJUD-
STVA", kot protiutež razredni drža-
vi. Prav tako ima ideja samozaščite 
tudi svojo zgodovinsko potrditev v 
jugoslovanskem predvojnem delav-
skem gibanju, vendar po vsem za 
takratne (razvoja) razmere specifič-
no obliko. Z obznano leto 1920 in 
še posebej z zakonom o zaščiti drža-
ve se je namreč začel teror zoper 
napredno delavsko gibanje, ki ga je 
vodila komunistična partija. Zaradi 
takšnega stanja je bila prepovedana 
aktivnost KP, zaradi česar je morala 
ta v ilegalo, da pa bi se lahko ob-
držala in nemoteno še naprej delala, 
je morala na nek način zavarovati 
svoje delovanje, kakor vidnejše pred-
stavnike KP in vse zbore, ki jih je 
KP organizirala med delavstvom. 

Zaradi položaja, v katerem se je 
KP znašla, je prišlo do ustanavljanja 
tako imenovanih „DELAVSKIH 
UDARNIH SKUPIN". Vsak član 
KPJ v tistem obdobju pa je bil 
obenem tudi ..VARNOSTNIK . 

Takšno stanje je trajalo vse do 
okupacije Jugoslavije v letu 1941, 
ko je KPJ s pridom uporabila pred-
vojne izkušnje in pričela z aktivnim 
odporom zoper okupatorja. Tu torej 

najdemo prve zasnove diužbei 
samozaščite v jugoslovanskem pi 
štoru, ki je nastala in rasla z revol 
cijo, torej v času, ko je sleherni i 
vedni Jugoslovan bil odvisen 
samoobrambi od lastnega znanja, 
je vedel, da se mora sam zaščititi, 
hoče zaščititi revolucionan 
gibanje jugoslovanskih narodov. 

Že v začetku leta 1941 je bi 
ustanovljena „NARODNA ZAŠi! 
TA, KI JE DELOVALA PC 
OKRILJEM VARNOSTNO OBV 
ŠČEVALNE SLUŽBE SLOVE 
SKEGA NARODA." Z manjšimi 
večjimi reorganizacijami v či 
NOV je narodna zaščita delovala* 
do konca vojne. 

S krepitvijo države v prvih j 
vojnih letih je prešlo težišče zašci 
in varnosti na specializirane orga 
in službe. Vse to je pomenilo o 
daljevanje od tistih kvalitet zaščita 
ga sistema, ki je bil zasnovan n« 
NOB. 

Stvarni pogoji za izgradnjo sisl 
ma družbene samozaščite kot v 
splošnega sistema naše družbe, so 
pričeli s sprejetjem zakona o prei 
gospodarskih podjetij in vi! 
gospodarskih združenj v upravlja 
delovnim kolektivom 1950 leta. 
obdobju do leta 1963 je bilo sp 
jetih se nekaj uspešnih ukrepov i 
podružbljanje varnostne funkc 
Ustava, sprejeta 1963. leta, je i 
kazala prve sistemske in vsebini 
spremembe na področju podružj 
ljanja varnostne funkcije.  Kij 
ustavnim določilom pa do podi 
žabljanja varnostne funkcije  vse 
leta 1966 ni prišlo, in sicer zati 
določenih teženj po centralistii 
urejeni državi. Vprašanje podrua 
ljanja varnostne funkcije  se je akt 
liziralo šele po IV. plenumu, h 
znanem kot brionski plenum. Ta 
se v letu 1967, 1970 in 1973 p 
stopoma začenja proces izdela 
koncepta družbene samozaščite 
tudi njegove stvarne realizacije, 
koncept se je tako dograjeval vse I 
leta 1976, ko je bil sprejet novi Z 
kon o družbeni samozasčiti, vam 
sti in notranjih zadevah. 

A. HRNČ1 

Dalje v prihodi 
števil 
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SKUPŠČINA CEČUIi VJX£NJS 
C-DDSLŽK ZA rtHAlTCS 

rudarsko 
elektroenergetski 
kombinat 
velenje 

KADROVSKO-SOCIALNI SEKTOR 

Razpisna komisija pri delavskem svetu TOZD Mizarska de-
javnost v skladu s statutom TOZD in samoupravnim spora-
zumom o združevanju dela delavcev v TOZD 

Razpisuje 
dela in naloge individualnega poslovodnega organa 

VODJA TOZD MIZARSKA DEJAVNOST 

Poleg splošnih pogojev določenih z zakonom mora kandidal 
izpolnjevati še naslednje pogoje: 
— da ima najmanj srednjo strokovno izobrazbo in 3 leta de-

lovnih izkušenj 
— da ima sposobnost dela z ljudmi, vodenja in organiziranji 

dela v TOZD 
— družbeno politična angažiranost 

Kandidati naj vložijo pismene prijave na razpis z ustrezno 
dokumentacijo v roku 15 dni po objavi razpisa na naslov; 
Kadrovsko-socialni sektor REK Velenje, Rudarska 6, pod 
oznako za razpisno komisijo TOZD DO RLV. 
Prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili o izbiri 30 dni 
po preteku razpisnega roka. 

Srečno! 

2 NAŠ ČAS St. 30 (440) - 28. julija 19? 



Obilo prednosti združitve 
Elaborat o ekonomski upravičenosti pristopa nazarskega GLIN-a k SOZD Gorenje — S 
pr ipoj i tv i jo k GLIN-u bo v tem sklopu veliko pridobila tud i gornjegrajska  Smreka — 

Zagotovljen bodoči razvoj 

Izdelan je elaborat o eko-
nomski upravičenosti pristopa 
delovnih organizacij GLIN Na-
zaije in Smreka Gornji grad k 
sestavljeni organizaciji združe-
nega dela Gorenje Velenje. O 
stanju v obeh organizacijah 
združenega dela, ki nujno terja 

temeljito sanacijo je bilo že veli-
ko zapisanega in povedanega, 
zato naj tokrat velja le skupna 

'Ugotovitev, da sedanja tržno-
blagovna proizvodnja zahteva 
povezovanje z drugimi organiza-
cijami združenega dela in skup-
no uresničitev načrtovane 
razvojne usmeritve. Zato bo tre-
ba prekiniti dosedanjo prakso 
relativne zaprtosti in jo na-
domestiti s čvrstim povezo-
vanjem z ustrezno organizacij-
sko obliko. Takšna odločitev 
bo seveda zahtevala večje napo-
re, več znanja in odgovornosti 
na vseh ravneh in obenem dru-
gačen pristop k reševanju 
problemov, kot so ga bili vajeni 
doslej. Le na ta način bo možna 
uresničitev zastavljenih ciljev, 
kar bo nedvomno omogočilo 
hitrejši razvoj obeh delovnih 
organizacij in gospodarstva ob-
čine Mozirje kot celote. 

V predlogu nove organizira-
nosti je zapisano, da se bo 

gornjegrajska Smreka pripojila 
k GLIN-u in bo v takšnem sklo-
pu naprej sodelovala z Gore-
njem. Takšna pripojitev ima več 
prednosti. Proizvodni programi 
obeh sedanjih organizacij zdru-
ženega dela se prekrivajo na 
področju stavbnega pohištva, 
zato bi se ob združitvi na trgu 
pojavljali s popolnejšim in šir-
šim izborom izdelkov; prekriva-
ta se tudi prodajni mreži, kar 
daje možnost enotnega nastopa 

na trgu in znižanje stroškov 
prodaje, pogoj zato pa je, da bo 
nova prodajna služba na višji 
ravni kot je samo seštevek obeh 
dosedanjih; obilo prednosti bi 
bilo tudi na področju nabave; 
S mreka si bo z vključitvijo v 
večji poslovni sistem zagotovila 
večje možnosti za investicijske 
naložbe; vključila se bo tudi v 
avtomatsko obdelavo podatkov 
in si na ta način izboljšala infor-
macijski sistem; v novi delovni 
organizaciji bo možno enotno 
oskrbovanje proizvodnje z lesno 
surovin in z lesnimi polproizvo-
di z združevanjem poslovnih 
funkcij  pa bo zagotovljen večji 
gospodarski učinek na daljše 
obdobje. 

Cilji pristopa Smreke v GLIN do-
bijo seveda še veliko večje razsežno-
sti, če jih povežemo s cilji pristopa 
GLINA h Gorenju. V sklopu 
GLIN-a kot predvidenega nosilca 
lesne predelave v SOZD Gorenje vidi 
Smreka pospešen razvoj na področ-
ju gradbene dejavnosti, saj se že njen 
sedanji program dobro vključuje v 
program DOM. S tesnejšim sodelo-
vanjem bi lahko Smreka nudila 
objekte na ključ pri čemer bi se s 
svojimi proizvodi vključevali tudi 
ostali člani Gorenja. Končni cilji 
Smrekine gradbene proizvodnje so 
torej pospešen razvoj proizvodnje 
lesenih montažnih objektov, razvija-
nje koperacijskih odnosov med po-
sameznimi deli SOZD Gorenje in 
delitev proizvodnih programov in 
proizvodnja lesenih sestavnih delov 
za celično gradnjo. 

Temeljni cilji pristopa delovne or-
ganizacije GLIN Nazarje k SOZD 
Gorenje Velenje pa so naslednji: les-
na industrija GLIN naj postane no-
silec predeleave lesa v okviru Gore-
nja; zagotovljena enotna programska 
usmeritev predelave lesa in lesnih 
tvariv na področju občin Velenje in 
Mozirje; izgradnja tovarne pohištve-
nih sklopov oziroma kuhinjskega 
pohištva v Nazarjah na podlagi zdru-
ževanja dela in sredstev; vključitev 
GLIN-a v novi program proizvodnje 
lesenih montažnih stanovanjskih 
objektov; v okviru Gorenja se bodo 
pripravili in uresničili dodatni pro-
grami za finalno  predelavo lesa in 
ivernih plošč; z novo poslovno 
usmeritvijo bi se dolgoročno zagoto-
vila porast dohodka in akumulacije 
ter uspešnost gospodarjenja GLIN-a 
nad poprečnimi rezultati lesne indu-
strije Slovenije; načrtovane investici-
je bodo odprle tolikšno število no-
vih delovnih mest, da bo s tem 
uresničen cilj zaposlovanja iz sred-
njeročnega razvojnega načrta mozir-
ske občine; organizacijske oblike 
poslovnega procesa v GLIN-u se bo-
do vključile in uskladile z ustrezni-
mi oblikami Gorenja; zagotovljena 
bo enotna poslovna politika, zlasti 
na razvojnem in kadrovskem 
področju; stalno se bodo izboljševali 
življenjski pogoji zaposlenih ob večji 
socialni varnosti in rasti osebnega in 
družbenega standarda; dograjen bo 
sistem informiranja  kar bo izboljšalo 
raven samoupravnega odločanja in 
tako utrdilo položaj delavca v zdru-
ženem delu. Lesna industrija GLIN 
Nazarje bo s pristopom k Gorenju 
napredovala na številnih področjih. 
Nekatere med njimi so: vključitev v 
razvojni program Gorenja omogoča 
uresničevanje višje stopnje predelave 
lesa in ivernih plošč; močna razvoj-
na služba zagotavlja spremljanje naj-
novejših dosežkov na tehnološkem 
področju in prodaja njihovih izdel-
kov bo zanesljivejša v zaključenih 
sklopih proizvodov; bistveno hitrejši 
in bolje načrtovan kot doslej bo 
tempo uvajanja novih proizvodov, 
omogočeno bo prevzemanje večjih 
in zahtevnejših poslov in s prodajno 
mrežo bo zagotovljena prisotnost na 
tržiščih. Poleg tega v GLIN-u priča-
kujejo tudi bistveno od skupnih pro-
dajnih metod ter od tržnih, pro-
pagandnih in sejemskih nastopov v 
okviru Gorenja, obenem pa si veliko 
obetajo od združevanja sredstev in 
večjih vlaganj na tej osnovi. J. p. 

Koristno uporabljen eiektrofilterski  pepel 
Dolga leta je pepel, ki pri 

proizvodnji električne energije 
ostaja na elektrofiltrih,  veljal za 
neuporabnega in odvečnega, za-
to je v velikih količinah romal 
na dno velenjskega jezera. V 
prizadevanjih za pridobivanje 
novih surovin pa smo se v naši 
občini s sodelovanjem Zavoda 
za raziskavo materiala in 
Elektroinštituta Milan Vidmar 
iz Ljubljane odločili, da ta pe-
pel koristno uporabimo. Tako 
je pred 18 leti bivše podjetje 
Gradbenik v neposredni bližini 
termoelektrarne v Šoštanju po-
stavilo obrat za izdelavo 
elektrofilterskih  elementov. Iz 
omenjenega pepela so začeli iz-
delovati opeko, vendar se je za-
radi obstoječih potreb proiz-
vodnja gradbenega materiala v 
o bratu EFE (eiektrofilterski 
elementi) leta 1961 priključila 
Rudniku lignita Velenje. 

O takratnem razvoju današnje de-
lovne organizacije EFE Rudarsko 
elektroenergetskega kombinata Ve-

zidaki talcih dimenzij, da so se 
vklapljali vi klasične načine gradnje. 
Z izdelovainjem le-teh smo nato na-
daljevali ini vzporedno razvili še mo-
dularni zidiak, ki je pozneje nekako 

prevladal. Leta 1970 smo tovarno 
na stari lokaciji obnovili in v novih 
pogojih število proizvodnih enot po-
večali za sto odstotkov. Takrat smo 
izdelovali tudi malto in sicer za po-
trebe velenjskega rudnika. Štirideset 
milijonov proizvodnih enot, ki jih je 
ustvarilo 75 delavcev, je takrat pred-
stavljalo kar četrtino vseh nosilnih 
zidov v Sloveniji, kar je bil vsekakor 
izjemen dosežek. Za primerjavo naj 
povem, da je danes ta delež nekoli-
ko manjši ob dejstvu, da se uporab-
lja mnogo več betona. Produktiv-
nost je nato iz leta v leto naraščala 
vse do sezone 1975/76, ko je v 
gradbeništvu prišlo do splošne krize. 
Prešli smo na enoizmensko delo in z 
njim nadaljevali tudi lani. Proizvod-
nja je takrat seveda padla, od maja 
letos pa spet delamo v dveh izmenah 
in delovni načrt, ki smo si ga zadah 
predvideva, da bomo letos proizved-
li nekaj nad trideset milijonov enot. 
Za toliko pa so grajene tudi naše 
zmogljivosti Sposobni smo proiz-
vesti še več, vendar tržišče zaenkrat 
še ne sprejema toliko," je povedal 
Mirko Zager. 

Nekdanji obrat, pozneje temeljna 
organizacija se je v letošnjem letu 
izoblikovala kot enovita delovna or-
ganizacija EFE Rudarsko elektro 
energetskega kombinata Velenje. V 
njej je zaposlenih 71 delavcev, ki so 
lani ustvarili 30.000.000 dinarjev 
skupnega prihodka, letošnji plan pa 
predvideva 42,000.000 dinarjev. 
Glavna proizvodna usmeritev delov-
ne organizacije EFE so prašnati ma-
teriali, osnovna surovina pa eiektro-
filterski  pepel, ki ga bodo letos po-
rabili blizu 100.000 ton. Iz šoštanj-

ske termoelektrarne ga dobivajo po 
ceveh preko pnevmatskega transpor-
ta. V proizvodnem programu imajo 
malto za strojno ometavanje, ki jo 
letno izdelajo 5000 ton, največ pa 
prodajo v Sloveniji in Istri ter klasič-
no malto za zidanje, ki jim nudi ve-
čanje proizvodnje od sedanjih 
10.000 ton, zato bodo z analizo trga 
skušali te možnosti izkoristiti. Drugi 
del pa predstavlja ustaljen proizvod-
ni program zidakov, ki jih bodo 

Del proizvodnje v EFE 

Afrko  Zager 
letos izdelali približno 33 milijonov. 
Vse te svoje izdelke največ prodaja-
jo v vzhodni Sloveniji, na celjskem 
področju, Koroškem, v Hrvatskem 
Zagorju, Medžimurju, Kordunu in 
Liki. 

Sedanjo kompletno ponudbo 
malte in zidakov bodo kmalu skušali 
popestriti z nekaterimi novostmi. 
Tako se že dogovarjajo z ljubljan-
skim Zavodom za raziskavo mate-
riala o proizvodnji estrih materiala 
za tlake, ki naj bi ga poskusno začeli 
izdelovati že v naslednjem letu. 

,,Škoda, da je zanimanje za izko-
riščanje elektro filterskega  pepela ži-
vo samo v naši delovni organizaciji. 
Prav gotovo bi ga lahko še bolj ra-
cionalno izkoristili. Pri nas na pri-
mer poleg pepela uporabljamo še 
hidrirano apno in odpadni azbest, to 
pa so surovine, ki jih ni potrebno 
uvažati. Zato bi prav gotovo veljalo 
temeljiteje razmišljati o tem, da bi 
eiektrofilterski  pepel uporabili tudi 
v druge namene", je ob zaključku 
dejal Mirko Zager, v. d. direktorja 
delovne organizacije EFE Rudarsko 
elektroenergetskega kombinata 
Velenje. 

J. KRAJNC 

NAPORNO, VENDAR LEPO 
Konec minulega tedna so mladi in 

borci v mozirski občini pripravili 
prvi pohod Po poteh partizanske sa-
nitete na Solčavskem. Kot pri vsa-
kem začetku so se tudi tu pojavile 
pomanjkljivosti, letošnji pohod pa 
bo zato dobra izkušnja in napotek 
za naslednje, ki se bodo zvrstili v 
prihodnjih letih. Kljub temu so bili 
udeleženci s pohodom zadovoljni in 
obljubljajo, da bodo še prišli. Sestav 
pohodnikov je bil pisan, zato ne bo 
odveč mnenje nekaterih izmed njih. 

„Dr. Tone HUDOPISK-ZVONE; 
med vojno je bil nekaj časa sanitetni 
referent  koroške grupe odredov in 
kasneje v štabu IV. operativne cone: 

Jože VENINŠEK: „Letos sem 
končal osemletko in sem tako naj-
mlajši udeleženec pohoda. Že lani 
sem bil na petdnevnem pohodu Po 

Dr. Tone Hudopisk 

„V času, ko sem bil sanitetni refe-
rent je moje delovanje obsegalo 
področje od Dravograda do Ziljske 
doline, sam je seveda spadal tudi 
Robanov kot in Solčavsko sploh. Na 
tem območju je bil moj spremlje-
valec Anton Ikovic iz Solčave, ki je 
tudi vodič letošnjega pohoda. Moja 
naloga takrat je Dila obiskovanje 
ranjencev in organiziranje uspešnega 
zdravljenja. Nekoč sem bil tudi pre-
vajalec Mitji Ribičiču, bilo je to ob 
prihodu angleške misije. Sanitetni 
material smo sprva dobivali preko 
zvez z Dunaja in Gradca, pozneje pa 
smo koristili angleško pomoč, ki je 
prihajala z letali in s padali. Kot sa-
nitetni referent  sem imel pravico 

Milo jko Rnjakovič 

poteh prvih slovenskih partizanskih 
enot in aktivistov OF in še se bom 
udeleževal pohodov. Letos je bilo 
lepo, le v soboto nekoliko napor-
no." 

Milojko RNJAKOVlC, predsed-
nik konference  ZSMS Cajetina: 
,,Priznati moram, da sem na pohodu 
prvič in prvič tudi v pobrateni Gor-

nje:" Na pohodih vsako leto pre-
živim veliko lepih dni. Pohod Po 
poteh paritizanske sanitete na Sol-
čavskem je bil lep in naporen, če-
prav je imel tudi pomanjkljivosti, 
predvsem sem pogrešal več srečanj z 
borci, več pogovorov z njimi in 
obujanja spominov. Postati mora 
tradicionalen, organizatorji naj na 
letošnjih izkušnjah odpravijo po-
manjkljivosti in pridobijo več po-
hodnikov. Sicer je bilo letos lepo, 
tudi tovarištvo med pohodniki je bi-
lo na zavidljivi ravni." 

Stojan MITROVIC, predsednik 
osnovne organizacije ZSMS v karavii 
v Logarski dolini: „Pohod za nas 
vojake seveda ni bil težak, ob oprav-
ljanju vsakodnevnih dolžnosti ob 
meji smo vajeni takih poti. Bilo nam 
je res lepo, spoznali smo veliko mla-
dih in bi seveda želeli tudi v bodoče 
sodelovati na podobnih priredit-
vah." 

Stanko BRATINA, med vojno se 
je na tem področju zdravil: „Ranjen 
sem bil v okolici Ljubnega kot borec 
14. divizije in sem se potem zdravil 
na Solčavskem. Ko sem se pozdravil 

Stane Tanjšek 
nji Savinjski dolini, zato so moji 
vtisi še toliko lepši Narava je čudo-
vita, tudi pohod je bil speljan po iz-
redno lepih predelih Matkovega in 
Robanovega kota ter Logarske doli-
ne. Spoznal sem precej novih pri-

Stanko Bratina 
sem bil organizator bolnic in parti-
zanske sanitete na Pesku. Seveda 
sem tega pohoda vesel, čeprav se ga 
nisem udeležil od začetka do konca. 
Mladi morajo nadaljevati z njim, na-
daljevati morajo z razvijanjem revo-
lucionarnih tradicij. Predvsem bi se 
morali tega pohoda udeleževati vsi, 
ki se pripravljajo na kakršnekoli 

Jože Veninšek 
jemati material prvi, vse kar so 
ranjenci potrebovali, ranjenci so 
namreč imeli popolno prednost 
Bolnica v Robanovem kotu je bila 
zgrajena zgodaj jeseni leta 1944 in je 
delovala do januarja 1945, ko so 
morali ranjence evakuirati zaradi iz-
daje. Danes sem bil pri obnovljeni 
bolnici in moram priznati, da se mi 
hribi sedaj zdijo mnogo bolj strmi. 
Ni čudno, da smo v mladih letih, 
med partizani, zmogli hoditi tudi po 
36 ur skupaj. Z udeleženci letošnje-
ga pohoda sem se srečal že na za-
četku njihove poti. Pohod bi moral 
postati tradicionalen." 

Stojan Mitrovič 
jateljev, bilo je prijetno, lepo in na-
porno, vendar bi se takšnega pohoda 
takoj spet udeležil." 

Stane TANJŠEK, ..predsednik 
komisije za SLO pri OK ZSMS Vele-

Cveta Poznič 
poklice v medicini; naj se vsaj pri-
bližno seznanijo z izjemnimi napori 
in z izjemno človečnostjo, ki smo jo 
med drugo vojno poznali, ,-tako 
ranjenci, kot tisti, ki so za nas 
skrbeli" 

Cveta POZNIC: „Prvič sem sploh 
na pohodu in mi je tako všeč, da se 
bom zagotovo še udeleževala 
takšnih ali drugačnih prireditev. Bi-
lo je lepo in tudi zelo naporno in 
spoznala sem veliko novih prijate-
ljev." 

PO POTEH AVNOJ 
2e osmič zapored je krenila na pot mladinska pohodna brigada Slovenije „ A V N O J 7 8 " , 

v kateri so sodelovali tud i mladi iz naše občine — Obiskali kraje znane iz NOB 
Minilo je že sedemintrideset let, 
od kar je naše kraje zajel val fašistič-
ne agresije, ko je naš državljan po-
stal suženj okupatorju, zgrabil za 
orožje in pričel pravičen boj za do-
Jcončno osvoboditev. Premladi smo 
še, da bi na svoji koži občutili tego-
be zadnje vojne. Predstavljamo si jih 
preko pripovedovanj starejših, fil-
mov, manifestacij,  pohodov L . . 

Letos, že osmič zapored, se je od-
pravila na pohod mladinska pohod-
na brigada Slovenije „AVNOJ 78". 
Startna točka nam je bilo Dobre 
polje, kjer smo se udeležili osrednje 
proslave ob dnevu borca in od tam 
krenili na dvanajst dnevno pot Ne-
kaj poti smo prehodili peš, večji del 
pa smo se vozili z avtobusi. V briga-
di je bilo preko sto mladih iz vseh 
krajev naše ožje domovine, nekaj pa 
tudi iz zamejstva in sosednjih re-
publik. 

Ogledali smo si muzej v Kočevju 
od tam j>a krenili na Sinji vrh, kjer 
se je začel naš prvi marš. Pot nas je 
vodila navzgor približno tričetr ure 
in prispeli smo do reke Kolpe. Tu 
sta nas čakala čolnarja, ki sta nas v 
dobri uri zvozila preko reke. Eden 
od njiju je v mrzlih novembrskih 
dneh leta 1943 prepeljal preko Kol-
pe Slovensko delegacijo za zasedanje 
v Jajca Pot smo nadaljevali po gri-
čevnatem terenu, med belimi breza-
mi in praprotjo. Že se je začelo 

mračiti, ki smo se odločili za po-
čitek, na nogah so se pokazali prvi 
žulji. 

Na naši poti smo pripravili tudi 
radijsko oddajo. S seboj smo imeli 
ozvočenje in člani dežurne čete so 
skrbeli za dobro glasbo. Informirali 
so nas o novicah, pripravljali razne 
skeče, seveda pa je bilo zanimivo 
prisluhniti tudi vremenski napovedi, 
id je bila za nas zelo pomembna. 

Ustavili smo se ob Plitvičkih je-
zerih, v Otočcu smo si ogledali 
muzej NOB, ustavili smo se še v 
Titovi Koreniti in Bihaču, kjer smo 
postavili tabor ob bistri reki Uni, in 
si ogledali muzej prvega zasedanja 
AVNOJ. Naša naslednja postaja je 
bilo mestece Srb, kjer smo prenočili 
in nato pot nadaljevali proti Drvar-
ju, kjer smo prisluhnili pripovedova-
nju domačina, očividca, desanta na 
Drvar in si ogledali pečino ter 
muzej. Prenočili smo ob robu mesta 
Bosanski grahov. Ni se še začelo 
daniti, ko so nas prebudili klici de-
žurnega: „Vstanite!" Hitro smo bili 
pripravljeni za pohod. Hodili smo 
po prostrani planoti, kjer nas je 
spremljalo žvenke tanje zvoncev, me-
ketanje ovc, rezket konjev. Sonce je 
močno pripekalo in nase čutare so 
bile prazne, grla pa suha. Tudi vo-
jaški škornji so postajali vse bolj 
trdi, žuljev je bilo vse več in več in 
bolničarka Jelka je imela polne roke 

dela. Hodili smo tudi naslednji dan. 
Pot je bila še težja, saj smo zakorači-
li v močno strmino. Kljub vsemu 
smo strmino premagali in se začeli 
spuščati proti Glamoču. Ob parku 
Ivo Lola Ribar smo postavili tabor, 
kjer smo ostali dva dni Tu smo iz-
dali tudi novo številko našega glasila 
„ Bilten AVNOJ". 

Pot smo nadaljevali z vozili. 
Obiskali smo Livno in nato prispeli 
na cilj, v mesto, kjer so se v noči z 
28. na 29. november zbrali delegati 
vseh jugoslovanskih narodov ter po-
stavili temelje novi Jugoslaviji. Po 
ogledu muzeja v Jajcu smo se proti 
večeru utaborill Zvečer smo se 
zbrali ob tabornem ognju ter s 
pesmijo, skeči, harmoniko in kolo 
popestrili večer. 

C as je hitro minil in morali smo 
se vrniti Popeljali smo se skozi 
Banja luko in se zatem povzpeli na 
legendarno Kozaro. Ob veličastnem 
spomeniku smo položili venec in s 
komemoracijo počastili spomin na 
padle za našo svobodo. Obiskali smo 
še Jesenovac, ponoči pa smo sedli 
na vlak proti Ljubljani. 

Dobro razpoloženi, polni nepo-
zabnih spominov, smo v jutranjih 
urah prispeli v Ljubljano in se razšli. 
Ločitev je bila težka, saj smo na po-
hodu postali prijatelji. 

VLADKO BERLOT 
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Po asfaltu v Skorno 
V krajevni skupnosti Sko rno -F lo r j an  so asfaltirali  cesto 
od vrha do povezave Šoštanj—Bele vode—Pomemben pri-

spevek krajanov 

Od takrat, ko so v krajevni 
skupnosti Skorno-Florjan za-
pičili krampe in lopate v breg 
ter z vrha Skornega speljali pot, 
ki se v dolini priključi cestni 
povezavi med Šoštanjem in Be-
limi vodami, je v prebivalcih teh 

Jože 
krajev tlela želja, da bi cesto 
kmalu prevlekli tudi z asfaltom. 
Promet je seveda vsebolj rastel, 
posebno tistih, ki prihajajo na 

tukajšnji kmečki turizem, je bi-
lo vedno več. Pa ne samo to. 
Vzdrževanje in popravljanje 
makadamske poti je bilo sila 
težko opravilo tudi zaradi de-
ževja, ki je vdiralo bankine, od-
našalo kamenje in povzročalo 
vbokline. Zaradi tega so v kra-
jevni skupnosti Skorno-Floijan 
vpregli vse sile "in uspeli uresni-
čiti veliko željo. 

Cesto so pred nedavnim pre-
krili z asfaltno  oblogo in vožnja 
po njej je kajpak čisto nekaj 
drugega, kot je bila nekoč. O 
tem smo se prepričali tudi sami, 
ko smo pred dnevi obiskali 
predsednika sveta krajevne 
skupnosti Skorno—Floijan Jo-
žeta Skornška, ki je o gradnji 
ceste takole pripovedoval: 

,,Koncem lanskega leta smo 
se na svetu naše krajevne skup-
nosti odločili, da pristopimo k 
pripravi ceste za asfaltiranje. 
Akcija je takoj stekla in na se-

Proti vrhu Skornega odslej po asfaltu. 

Ribiči gradijo brunarico 
Ribiška družina Paka Šoštanj zelo 

intenzivno ureja svoje novo ribiško 
lovišče - Šoštanjsko jezero. S po-
močjo svojih članov in šoštanjske 
mladine so že očistili bližnjo okoli-
co ter naredili jprijeten kotiček za 
člane svoje družine in druge ribiče. 
Sedaj pa so se odločili, da postavijo 
še manjšo brunarico - dom ribičev, 
v katerem bodo imeli svoje prostore 
tudi lovci lovske družine Smreko-
vec. 

Brunarica je že pod streho, kra-
jevna skupnost pa je dala garancij-
sko izjavo za posojilo v višini 200 
tisoč dinarjev. Po predračunu bo 
brunarica stala v celoti 250 tisoč 
dinarjev in bo dokončana do konca 

prihodnjega meseca. V njej bo pisar-
na, manjši bife  in dvorana za seje. 
Prostori bodo namenjeni le potre-
bam obeh družin. 

Ribiška družina Paka Šoštanj, ki 
je v jezero doslej vložila že večje šte-
vilo različnih rib, bo postavila tudi 

b[o elektro zaporo in tako onemo-
cila, da bi ribe odplavale iz jezera 

v Velunjo in od tu v Pako kjer bi 
zaradi onesnažene vode prav gotovo 
poginile. 

Ob nastajajočem šoštanjskem 
jezeru tako počasi nastaja manjše 
rekreacijsko središče, saj planirajo, 
da bi tukaj zgradili še razne športne 
objekte. 

B. Z. 

Stanku z vsemi vaščani smo 
ustanovili gradbeni odbor ter 
določili konkretne naloge. Ta 
odbor je priskrbel tehnično 
dokumentacijo in zbiral pri-
spevke naših krajanov. Dogovo-
rili smo se, da bo vsako gospo-
dinjstvo prispevalo po 5000 
dinarjev za modernizacijo ceste. 
Na ta način naj bi se zbralo pri-
bližno 170.000 dinarjev. Do za-
četka maja smo zbrali denar in 
vse potrebne dokumente ter 
sklenili pogodbo o izvajanju del 
z velenjskim Komunalnim 
centrom. Ta nam je nudil mož-
nost kreditov in predračun 
zmanjšal s prvotnih 1600000 na 
1300000 dinarjev. To je bilo za 
nas seveda nadvse ugodno in 3. 
maja so stekla dela. Bilo je 
izredno naporno, saj je teren, 
kjer je speljana cesta zelo težak, 
z velikimi nakloni in strminami 
ter vsekan v breg. To je seveda 
močno zvišal stroške, precej ča-
sa in naporov pa nam je vzelo 
tudi odvodnjavanje, saj smo 
morali urediti kar 21 odtočnih 
jaškov, marsikje v živo skalo. 
Posebej je treba podčrtati, da 
so pri vsem tem velik in po-
memben delež opravili naši kra-
jani sami. Izračunali smo, da 
znaša vrednost materiala, ki so 
ga prispevali in prostovoljno 
opravljenih ur približno 
200.000 dinarjev. Kar 1500 ur 
smo vsi skupaj prebili na tej ce-

sti in v glavnem izvajali zemelj-
ska dela. V dogovoru z izvajal-
cem smo sami uredili tudi ban-
kine. Seveda pa to še ni vse. 
Treba bo čimprej popraviti 
manjšo vdrtino, ki jo je že 
povzročilo prehudo deževje in 
na najnevarnejših odsekih po-
staviti zaščitno ograjo. Dogaja 
se namreč, da tisti, ki ne pozna-
jo ceste, zaradi prevelike hitro-
sti končajo kje ob njej. Seveda 
pa bomo morali kmalu urediti 
tudi vprašanje vzdrževanja, tako 
da bomo kljub vsemu s to našo 
cesto še imeli dovolj dela," je 
zaključil Jože Skornšek. 

Modernizacija omenjene ce-
ste pomeni za krajevno skup-
nost Skorno—Floijan najvišjo 
investicijo doslej in največjo na-
logo v delovnem programu. To 
pa ne pomeni, da so sedaj za 
nekaj časa opravili svoje. Kot 
nam je povedal Jože Skornšek, 
jih čaka še veliko nerešenih 
problemov. Tako že razmišljajo 
o napeljavi telefona  v Skorno, 
Floijan in Pohrastnik, še pred 
zimo pa bo treba obnoviti cest-
no povezavo iz zgornjega Flor-
jana na Lom. Tu je namreč lani 
zdrsnil plaz in onemogočil do-
voz v ta predel krajevne skup-
nosti. Najustreznejša rešitev te-
ga problema se že išče in upajo, 
da ga bodo kmalu uspeli 
odpraviti. 

J. KRAJNC 

Prepričan v zmago 
Pred nedavnim je praznoval 
60-letnico Ivan Gusič iz Šošta-
nja, znan družbenopolitični de-
lavec in prvoborec NOB. Ivan je 
spoznaval življenje izkoriščanega 
človeka vse od rane ftiladosti,  za-
to je takoj, ko se je pričela druga 
svetovna vojna, vedel, kje je nje-
govo mesto. Ze leta 1940 se je 
povezal s prvimi partizani v oko-
lici Črnomlja. Dobil je zelo za-
htevno nalogo, saj je moral še 
naprej živeti med Kočevarji, da 
bi na ta način dobil kar največ 
informacij.  To pa mu je uspelo 
le do konca novembra leta 1941, 
ko jim je postal sumljiv in se je 
moral umakniti v partizane. 
Pomladi leta 1942 je bil sprejet v 
Komunistično partijo Slovenije 
in postal sekretar rajonskega ko-
miteja Črnomelj okolica. To je 
bilo zanj vdiko priznanje. Leta 
1943 je bil v okrožnem komiteju 
KPS Bela Krajina, leta 1944 pa 
je bil na prvih svobodnih volit-
vah izvoljen v okrožni NOB Bela 

Krajina. V tem času je bil tudi 
delegat kočevskega zbora sloven-
skega naroda, delegat na zaseda-
nju slovenskega osvobodilnega 
sveta. Obiskoval pa je tudi višjo 
partijsko šolo pri CK v Rogu, le-
ta 1944 pa solo za izgradnjo 
ljudske oblasti. Jeseni leta 1944 
je hudo zbolel na pljučih in 
moral je na okrevanje. 

Ivan Gusič pravi, da so bili to 
zelo hudi časi, vendar se je vse-
skozi počutil svobodnega. Tisti 
trenutek, ko je stopil v partiza-
ne, je bil prepričan, da bodo 
zmagali in da bodo naloge, ki so 
si jih zadali, uresničili. 

In katerega dohodka iz teh 
časov se Ivan Gusič najraje spo-
minja? „Ko je kapitulirala Itali-
ja so bili ljudje nadvse veseli, saj 
so bili prepričani, da je vojne 
konec. Takoj pa je sledila nem-
ška ofenziva,  v kateri pa so so-
delovali tudi naši ljudje, ki so 
stopili na okupatorjevo stran. 
Prav zaradi tega, nismo nikomur 
zaupali in vsak neznan človek, ki 
se je pojavil na našem območju 
je bil sumljiv. Pomembno je bilo, 
da smo imeli dobro organizirano 
obveščevalno službo, v katero pa 
smo vključili tudi otroke, ki so 
se svojega dela resno lotevali in 

se čutili prave partizane. Ko se 
je pričela nemška ofenziva,  so se 
tudi otroci umaknili v gozd. 
Umikal sem se tudi jaz in naletel 
na 15 otrok v starosti od sedme-
ga do 15 leta. Vsi so bili oboro-
ženi. Vodil sem jih po gozdu, 

Ivan Gusič 
okrog nas so švigale sovražniko-
ve krogle. Nisem verjel, da mi bo 
uspelo. Skrili smo se v grmovje. 
Puško sem obrnil proti sebi, da 
bi se v primeru, če bi se mi pri-
bližal sovražnik ustrelil, saj sem 
vedel, da jim živ ne smem pasti v 
roke. Že od leta 1942 je bila na-
me namreč razpisana nagrada. V 
gozdu smo prebili dan in noč, 
naslednjega jutra pa smo se po-
maknili proti vasi. Počakali smo 
ob gozdu, v vas pa poslali dekli-
co. Se danes se spomnim mater, 
ki so prihajale po svoje otroke. 
Bile so zelo vesele, saj so že 
mislile, da so njihovi otroci pad-
li." 

Ivan Gusič je osvoboditev do-
čakal v bolnišnci in se je zdravil 
vse do leta 1951, vendar je kljub 
vsemu aktivno delal na družbe-
nopolitičnem področju. Za svoje 
delo je prejel več odlikovanj. Ie 
nosilec partizanske spomenice 
1941, ima odlikovanje za hrab-
rost, zaslug za narod III. stopnje, 
bratstva in edinstva II. stopnje, 
za delo in odlikovanje sociali-
stične republike Jugoslavije. 

M. TAMŠE 

Kitajski  atleti navdušeni nad bivanjem pri nas 
Citaiski reprezentantje, ki jih je 
11 Huang Lie, podpredsednik vse-

»PARODIJA 
NA CATCH" 

Lepaki (kakršni koli so že bili), ki 
so pred dnevi preplavili Velenje in 
okolico, so z obetajočim naslovom 
vabili k prireditvi, kakršne v naših 
krajih še ni bilo: ,,'Tekmovanje cat-
cheijev za svetovni pokaL In ko so 
se tudi za brisalci avtomobilov poja-
vila vabila, se je prenekateremu 
zazdelo, da tega večera nikakor ne 
gre zamuditi Človek res nima vsak 
dan priložnosti opazovati največjih 
svetovnih mojstrov tega boriliiega 
športa, ki ga pri nas tako malo ali pa 
skoraj nič ne poznamo. Pa še za sve-
tovni pokal gre, za to bo gotovo kaj 
videti Celo cena petdesetih dinarjev 
se za tak ,,spektakel" ni zdela pre-
tirana. Zavih smo torej tisti večer 
polni obetov v Rdečo dvorano iz nje 
pa odhajali kar nekam zardeli od 
sramu, da smo se nekomu pustili ta-
ko potegniti za nos. Prav nič se ne 
bi zdelo narobe, če bi namesto tek-
movanja za svetovni pokal najavili 
eksibicijski nastop ali demostracijo 
catcherskih veščin. Tako pa je že pri 
predstavljanju tekmovalcev večina 
gledalcev sumila, da gre le za neke 
vrste potujoči cirkus in da od bojev 
za svetovni pokal ne bo nič. Borba 
za borbo pa so to sumnjo nato 
potrjevale. Povsem jasno je bilo, da 
so (vsaj večji del) spretno zrežirane 
in da se naprej ve Kdo in kako bo 
koga mahnil in na kakšen način mu 
bo le-ta vrnil. Kar smešno je bilo 
opazovati neznansko močne in tež-
ke oijake, ki so se trudili prepričati 
nas, da temu ni tako. Celo oba 
sodnika sta v tej „parodiji na catch" 
imela točno določeni vlogi ki sta 
jih prav dobro odigrala. Nekaj „tri-
kov" pa je bilo tako naivnih, da bi 
se jih sramovali celo v slabih wester-
nih. Roko na srce, možakarji so bili 
res močni in nekateri tudi spretni. 
Toda kot že rečeno, motil je nasl«v: 
tekmovanje za svetovni pokal. Ta je 
služila namreč le kot prevara, saj 
prireditvi prav gotovo bolj sodi 
vzdevek cirkuška ali zabavna. Morda 
me bo kdo skušal prepričati, da se 
motim, vendar dvomim, da mu bo 
uspelo. Če pa mi bodo vendarle zna-
li obrazložiti in dokazati da sem 

gledal prave chatcherske boje za sve-
tovni pokal, potem že danes 
priznam, da o športu (ali denimo ra-
je catchu) nimam pojma in ga tudi 
nočem imeti j KRAJNC 

Kitajska atletska reprezentanca, 
ki je v petek sodelovala v Velenju na 
četrtem mednarodnem atletskem 
mitingu v počastitev dneva rudarjev, 
je nato nekaj dni preživela v Velenju 
kot gost domačega atletskega kluba. 
19-članska reprezentanca z vod-
stvom je prišla v našo državo 13. ju-
lija. Najprej so se udeležili medna-
rodnega atletskega tekmovanja v 
Beogradu, nato so sodelovali na 
Skokovem memorialu v Celju, v 
petek pa še na atletskem mitingu v 
Velenju. 

Kitajs 
vodil _ 
kitajske atletske zveze, so se zelo ra-
di odzvali našemu vabilu za kratek 
pogovor. Še posebej so pudarili, da 
se je po obisku našega predsednika 
Tita lani na Kitajskem zelo poglobi-
lo sodelovanje med obema državama 
na vseh področjih. „Z obiskom 

Bruci v Velikih Blokah 
Povabilu RK ZSMS in vodstva vojašnice v Velikih Blokah so se iz 

velenjske občine odzvali tovariši Katič (vojni odsek SOb), Lukner 
in Domanjko (predsedstvo OK ZSMS) ter Povh (Šaleški študentski 
klub). 

ni v posamezni občini, če bo to po-
trebno", je poudaril vodja vojašnice 
ter nadaljeval: ..Zavedamo se, da ie 
program zelo natrpan, toda z di-
sciplino smo zelo zadovoljni V bo-
doče pa bi bilo dobro študente pred 
prihodom k nam seznaniti z nači-
nom življenja pri nas." Obširnost 
dejavnosti ter kar je razumljivo na-
vajanje na strogo vojaško življenje 
pa sta bili tudi edini pripombi štu-
dentov. 

Pretekli petek so se sestali v vojaš-
nici Velike Bloke mnogi predstavni-
ki slovenskih občin ter republiške 
konference  ZSMS. Predstavniki vo-
jašnice so seznanili obiskovalce s 

izobraževanja za čim 

predsednika Tita je odprta nova 
stran prijateljstva in razvoja odnosov 

med obema državam," je dejal 
Huang Lie. Kitajski gostje so bili ze-
lo navdušeni nad sprejemom, ki so 
ga bili deležni vsepovsod. Zlasti jih 
je impresioniral izredno velik razvoj, 
ki smo ga dosegli v letih po naši re-
voluciji, prav tako pa so z velikim 
zanimanjem občudovali lepote naše 
pokrajine. Med pogovorom so izrek-
li še posebno zahvalo naši državi s 
tovarišem Titom na čelu za podporo 
pri njihovem vključevanju v med-
narodni šport 

Glede tekmovanj, na katerih so 
sodelovali, so dejali da so zadovolj-
ni z doseženimi rezultati. Tako je 
eden izmed atletov (Hsie Bao Jiang) 
popravil s časom 14 : 07, 9 Kitajski 
rekord na 5.000 metrov, atletinja 
Dai Jian Hua pa je t, časom 13,92 
dosegla najboljši rezultat Kitajske na 
100 metrov z ovirami, merjeno 
elektronsko. Sicer pa so povedali, da 
ni bil edini njihov namen tekmova-
nje, pridobivanje izkušenj, ampak da 

so bogatejši tudi za nova prijatelj 
stva. 

Ob koncu smo jih tudi vprašali 
kakšen vtis je na njih naredilo Vele 
nje. Odgovorili so, da je to izredni 
lepo mesto, ki je kot so slišali do 
živelo v letih po naši osvoboditvi 
nesluten razvoj. Tople besede zahvi 
le pa so izrekfi  tudi predstavnikoii 
Atletskega kluba Velenje, saj so bi 
do njih na vsakem koralcu izredni 
pozorni. 

Svoje vtise o obisku v naši drža? 
in tudi v Velenju pa je podpredsed 
nik vsekitajske atletske zveze skleni 
z naslednjimi besedami: 

„Izredno smo veseli ker srn 
lahko obiskali vašo lepo in herojski 
državo. Prijateljstvo, ki smo ga bil 
deležni na vsakem koraku, bonu 
prenesli našemu narodu. Nad ro 
vojem vaše države, njenimi lepotan 
smo tako navdušeni, da četudi bih 
!i Sava in Donava črnilo, nebo pi 
papir, vseh vtisov ne bi mogli napi» 
ti." 

S. V. 

bolj organizirano življenje in dobro 
počutje študentov, ki morajo v 
pičlih sedemnajstih dneh absolvirati 
vse prvine organiziranega odpora 
proti morebitnemu agresorju. K te-
mu je lepo dopolnjen obširen pro-
gram družbenopolitičnega izobraže-
v anja, takoj pa so zaživele tudi 
osnovne organizacije in aktivi ZK in 
ZSMS, ter kutlurne skupine. „Tre-
nutno je v našem učnem centru nad 
dva tisoč študentov, ki so razporeje-

O tem, da je hrana pri njih res 
kvalitetno in okusno pripravljena so 
se obiskovalci ob koncu prepričali 
tudi sami s ponujenim pasiujem. 

S. P. 

Trg  naš vsakdanji 
Da ljudje že od njega dni prodaja-

jo in kupujejo na trgih, to je gotovo 
vsakemu znano. Da so trgi različni, 
da so manjši in večji, boljši in slabši, 
tudi to je najbrž razumljivo. Da na 
trgih domače sadje in zelenjava na-
vadno nista skoraj nič bolj domača, 
kot v trgovinah, to nam gre že bolj 
težko v glavo in tega raje ne prizna-
mo. Da pa sta sadje in zelenjava na 
trgu boljša, kot v trgovini to je dej-
stvo, nad katerim bi se morala trgo-
vina resno zamisliti in o čemer bi 
morali kaj spregovoriti tudi potroš-
niški sveti. Zal, nanje še čakamo. 

Velenjski tig je majhen trg, kjer 
trije, štirje prodajalci nudijo kolikor 
toliko dobro blago, kjer pa so se 
odnosi med prodajalci in kupci očit-
no nekoliko zaostrili Na tržno 
inšpekcijo je namreč prišlo kar pre-
cej pritožb užaljenih, razburjenih, 

ogroženih občanov. Kupci večino-
ma opozarjajo, da so prodajalci 
osorni in da jim ne dajejo blaga, ki 
so si ga sami izbrali, ki je lepše in 
boljše. 

Pritožb je bilo toliko, da je ukre-
ptl tudi načelnik oddelka za gospo-
darstvo in podpredsednik izvršnega 
sveta občine Velenje Ivan Kolar. Na 
razgovor je poklical vse vodje stojnic 
ter jih opozoril na nepravilnosti, ki 
se pojavljajo na tržnici. Razgovor pa 
je pokazal, da smo tudi občani pre-
več razvajeni in zahtevni sami pre-
biramo sadje in zelenjavo in še dru-
gače zlorabljamo rek - Kupec ima 
vedno prav. 

No, trgovci so bili opozoijenl Če 
se bodo pritožbe nadaljevale, bodo 
izgubili mesto na tržnici To pa naj-
brž ni niti njihova, niti naša želja. Kitajski atieti z vodstvom 



vas 
obveščevalec 

koledar 
'etek, 28. julij - Zmago 
lobota, 29. julij - Marta 
fedelja,  30. julij - Krilan 
'onedeljek, 31. julij - Ignac 
sorek, 1. avgust - Peter 
ireda, 2. avgust — Bojan 
Setrtek, 3. avgust — Lidija 

dežurstva 

mali 
oglasi 

POCENI prodam opremo za 
nevno sobo, ogled možen vsak 
m od 18. do 19. ure, Zaje, Ce-
a I št. 25 Šalek - Gorica Vele-
je. 
CENJENE stranke obve-

Samo, da bo čistilnica Kotnik 
Velenju zaprta zaradi letnega 
»pusta od 24. 7. do 10. 8. 
978. 
PRED mesecem dni sem iz-

ibil zdravstveno knjigo št. 
75019 na ime Gorišek Leo-
rfd,  Mali Tabor 65, Hum na 
itli. Poštenega najditelja pro-
m, da mi jo vrne na naslov; 
eljka Vlahioviča 44, Velenje. 

IŠČEMO žensko za varstvo 
olletnega ortroka, na domu, po 
ure dnevmo. Šulek, Cankar-

va 2, Velemje, Tel. 851-002. 
INŽENERt išče sobo v Vele-

li. Ponudbe pod »Soliden". 

RENAUL7T-4, letnik 1967, 
izen, pocemi prodam. Stamol. 
impeter 35i/a. 

PRODAM! dobro ohranjeni 
snault 6 TIL, letnik 1972. Vi-
ir Franc, Šaalek 9. 

KUPIM ddobro ohranjen glo-
»k otroški ^voziček srednje ve-
:osti, po možnosti uvozni, 
ulov v ureddništvu. 

KUPIM [ Zastavo 750. Ja-
« se vkljuačno do nedelje na 
»lov; Danieel Vengust, Heroja 
išperja 9, tetel. 881-071. 

IŠČEM žeensko za varstvo 5 
I starega c otroka od 1. sep-
nbra daljqe od 15. - 19.30 
e. Podkrižržnik Ivanka, Jenko-
19, Velenjaje. 

GOSTILNA Volk, Plešivec 
zaposli takoj natakarico. 

AVTO ELEKTRO SERVIS 
PELKO JANEZ Velenje Kved-
rova 2, opravlja vse storitve s 
področja avtoelektrike, tudi 
previjanje dinam. 

upokojenec iz Velenja in Marija 
Pipan, rojena 1927, kmetovalka 
iz Čepelj. Smrti: Veronika Ilov-

šek, invalidska upokojenka iz 
Velenja, Kernikova 15, stara 36 
let. 

DRAVSTVENI DOM VELE-
iJE: 
!8. 7. 1978 od 7. do 20. ure dr. 
falter  Pirtovšek 
18. 7. 1978 od 20. dr. Maja Na-
ek 
19. 7. 1978 do 7. ure dr. Maja 
latek 
19.7. 1978 od 7. dr. Pavle Gro-
slj in dr. Val ter Pirtovšek 
I. 7. 1978 do 7. ure dr. Pavle 
irošelj in dr. Valter Pirtovšek 
II. 7. 1978 od 7. do 20. ure dr. 
hišan Logar 
11. 7. 1978 od 20. dr. Nada 
Iribar 
. 8. 1978 do 7. ure dr. Nada 
Iribar 

DRAVSTVENI DOM ŠO-
TANJ: 
>d 28. 7. do 30. 7. 1978 dr. 
ovan Stupar 
Id 31. 7. do 4. 8. 1978 dr.Pe-
sr Lazar 

TTERINARSKA POSTAJA. 
Id 28. 7. do 3. 8. 1978 dipl. 
eterinar Peter Rihtarič, Šo-
lanj, Prešernov trg 7, telefon 
81 143 

REDNI KINO VELENJE 
28. 7. - petek ob 17.30 in 

19.30 IMAM DVE MAMI IN 
DVA OČETA - jugoslovanska 
komedija 

29. 7. - sobota ob 17.30 in 
19.30 GUSAR Z JAMAJKE -
ameriški pustolovski. Režija: 
James Goldstone. Igrajo: Ro-
bert Shaw, James Earl Jones 

30. 7. - nedelja ob 17.30 in 
19.30 GUSAR Z JAMAJKE -
ameriški pustolovski 

3 1 . 7 , - ponedeljek ob 17.30 
in 19.30 NAJBOLJ NORA 
DIRKA - ameriška komedija. 
Režija: George Marshal. Igrajo: 
Jerry Levvis, Dean Martin 

1 . 8 , - torek ob 17.30 in 
19.30 REDOVNICA UBEŽ-
NICA — italijanski film.  Režija: 
Domenico Paolela. Igrajo: Mar-
tine Brochard, Ann Odessa 

2. 8. — sreda ob 17.30 in 
19.30 REDOVNICA UBEŽ-
NICA — italijanski film 

3. 8. - četrtek ob 17.30 in 
19.30 LETEČI ODRED SCOT-
LAND JARDA - angleški 
akcijski. Režija: David Vickes. 
Igrajo: John Taw, Denis Water-
man 

KINO DOM KULTURE 
31. 7. - ponedeljek ob 20. 

uri FILMSKO GLEDALIŠČE 
VELENJE ZOPET SEDMA 
ČETA - francoska  komedija. 
Režija: Robert Lamoureux. 
Igrajo: Jean Lefevre,  Pierre 
Mondy 

KINO ŠOŠTANJ 
29. 7. - sobota ob 19.30 

ZOPET SEDMA ČETA - fran-
coska komedija. Režija: Robert 
Lamoureux. Igrajo: Jean Lefev-
re, Pierre Mondy 

30. 7. - nedelja ob 17.30 in 
19.30 NAJBOLJ NORA DIR-
KA — ameriška komedija. Re-
žija: George Marshal. Igrajo: 
Jerry Lewis, Dean Martin 

3 1 . 7 , - ponedeljek ob 19.30 
GUSAR Z JAMAJKE - ameri-
ški pustolovski. Režija: James 
Goldstone. Igrajo: Robert 
Shaw, James Earl Jones 

2. 8. - sreda ob 19.30 LE-
TEČI ODRED SCOTLAND 
JARDA — angleški akcijski. Re-
žija: David Vickes. Igrajo: John 
Taw, Denis Waterman 

3. 8. - četrtek ob 19.30 
REDOVNICA UBEŽNICA -
italijanski film.  Režija: Dome-
nico Paolella. 

KINO ŠMARTNO OB PAKI 
1 . 8 . - torek ob 20. uri NAJ-

BOLJ NORA DIRKA - ameri-
ška komedija. Režija: George 
Marshal. Igrajo: Jerry Levvis, 
Dean Martin 

prebivalstva 

M nama 
TRGOVSKO PODJETJE 
NAMA 
LJUBLJANA, TOZD VELEBLAGOVNICA 
VELENJE 

objavlja  prosta  dela  in naloge: 

1.VEC PRODAJALCEV ZA NEDOLOČEN IN 
DOLOČEN CAS 

2. MESARJA - SE KAČA ZA NEDOLOČEN CAS 
3. NATAKARJA ZA NEDOLOČEN ČAS 

POGOJI: 
pod tč. 
1 — šola za prodajalce, poskusno delo dva meseca 
2 — živilska šola, poskusno delo dva meseca, potrdilo o 
opravljenem tečaju za pridobitev znanja o higieni živil 
3 — gostinska šola, poskusno delo dva meseca, potrdilo o 
opravljenem tečaju za pridobitev znanja o higieni živil 

Pismene ponudbe s kratkim življenjepisom in dokazili o izo-
brazbi sprejema kadrovsko socialna služba podjetja Ljublja-
na, Tomšičeva ul. 2/V, 15 dni po objavi. 

KOMITE 
OBČINSKE KONFERENCE ZKS 
VELENJE 

razpisuje  prosta  dela  in naloge 

EVIDENTICARKE 

Poleg splošnih pogojev mora kandidatka izpolnjevati še 
naslednje posebne pogoje: 
— da ima srednjo strokovno izobrazbo administrativne ali 

njej si i č ne smeri 
— da ima 5 let delovnih izkušenj 
— da ima moralno politične kvalitete 
Delo je za določen čas. 
Pismene prijave pošljite v 15 dneh po objavi na naslov: Ko-
mite občinske konference  ZKS Velenje. 

»SUROVINA" MARIBOR 
n. sol. o. in b. o. 
TOZD RADLJE OB DRAVI 1977 
tel. 062 87-028 
KOMISIJA ZA MEDSEBOJNA 
DELOVNA RAZMERJA 

razpisuje 

naslednja prosta dela in naloge za PE Šoštanj: 

- 3 STROJNIKE N A STISKALNICI 
Pogoj: KV ključavničar, priučen ključavničar ali sorodni 
profili 

- 2 V O Z N I K A TOVORNEGA AVTOMOBILA 
Pogoj: ustrezna kvalifikacija  iz kategorije C 

- ADMINISTRATOR - EVIDENTIČAR 
Pogoj: 
Ekonomski tehnik, administrativni tehnik ali dvoletna admi-
nistrativna šola 

- 8 NK delavcev 

Kandidati naj pošljejo prijave na zgornji naslov. 
Rok prijave do zasedbe. 

VELENJE: poroke: Josip 
Vinko, rojen 1949, kovinostru-
gar iz Velenja in Mara Čančar, 
rojena 1952, delavka iz Tesliča; 
Branko Grobelnik, rojen 1952, 
strojnik iz Hrastovca in Jožica 
Tamše, rojena 1959, admini-
strativni tehnik iz Hrastovca; 
Adolf  Štorman, rojen 1955, 
strugar iz Velenja in Sonja Jan-
čič, rojena 1960, šivilja iz Vele-
nja; Karol Tajnšek, rojen 1907, 

ZAHVALA 

Ob boleči in prerani izgubi dragega moža 

IVANA LESJAKA 

se lepo zahvaljujem vsem, ki so ga pospremili na zad-
njo pot in mu darovali cvetje. Posebna hvala sosedom 
za nesebično pomoč, pevcem, predstavnikom ZZB 
NOV, duhovniku in govorniku. 

» 
Žalujoča žena Angela in ostalo sorodstvo. 

RUDARSKO ELEKTROENERGETSKI 
KOMBINAT 
VELENJE 

KADROVSKO-SOCIALNI SEKTOR 

Komisija za delovna razmerja delavcev pri DSSS DO Plastike 

OBJA VLJA 
dela  in naloge: 

1. PRODAJNI REFERENT 

Pogoji: 
— najmanj srednja strokovna izobrazba ekonomske ali ko-

mercialne smeri 
— 3 leta delovnih izkušenj 
— znanje enega svetovnega jezika 
— sposobnost komuniciranja 
— družbeno politična angažiranost 

Komisija za delovna razmerja TOZD Plastični izdelki 

OBJA VLJA 
dela  in naloge 

2. VODJA IZMENE 

Pogoji: 
— srednja strokovna izobrazba strojne smeri 
— 3 leta delovnih izkušenj na področju predelave plastike 
— organizacijske in komunikativne sposobnosti. 

Rok prijave 15 dni od dneva objave. 
Pismene prijave z dokazili sprejema kadrovsko-socialni sek-
tor REK Velenje, Rudarska 6. Prijavljene kandidate bomo 
pismeno obvestili o izbiri 15 dni po preteku objavljenega 
roka. 

V E L E N J E 
RUDARSKI ŠOLSKI CENTER 
VELENJE 

Razpisna komisija pri delavskem svetu DO 

Na podlagi 91. člena Samoupravnega sporazuma o združe-
vanju v delovni organizaciji Rudarski šolski center Velenje, 
razpisna komisija 

razpisuje 

opravljanje del in nalog glavnega direktorja  RŠC Velenje. 

POGOJI: 
— da ima visoko strokovno izobrazbo 
— da ima najmanj 10 let delovnih izkušenj pri odgovornih 

delovnih nalogah, od tega najmanj 5 let na področju vzgo-
je in izobraževanja 

- d a ima sposobnost vodenja, organiziranja in usklajevanja 
vzgojnega in proizvodnega procesa 

— da je družbenopolit ično razgledan in moralno neopore-
čen. Zaželeno je, da kandidat predloži koncept svojega 
dela za uresničevanje ciljev in planov RŠC Velenje. 

Stanovanje po dogovoru. 
Osebni dohodek po določi l ih pravilnika o delitvi sredstev za 
osebne dohodke DSSS. 
Interesenti naj vloži jo vlogo na naslov: 
Rudarski šolski center Velenje, splošno-kadrovski sektor, 
Prežihova 3, pod oznako: za razpisno komisijo, v 15 dneh od 
objave razpisa. 
Vsi interesenti morajo predložiti dokazila o izpolnjevanju 
pogojev, sicer vlog ne bomo upoštevali. 
Sestava koncepta za uresničevanje ciljev in planov RŠC pa se 
lahko opravi na podlagi predhodnih razgovorov s predstav-
niki samoupravnih in družbenopolit ičnih organizacij RŠC 
Velenje. 
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Ljubenski ribiči dobili nov dom: O delu in uspehih članov Ribiške družine Ljubno ob Savinji smo 
pred kratkim že pisali. Njihova letošnja največja pridobitev je nedvomno nov in lep ribiški dom z 
dvema ribnikoma, ki so ga zgradili v minulih dveh letih, večinoma z lastnimi sredstvi in s 
prostovoljnim delom. Dom so svečano otvorili prejšnjo soboto, zatem pa so na prireditvenem prostoru 
na Ljubnem pripravili ribiški piknik, na katerem veselja in obiskovalcev ni manjkalo. 

Urejenost, kje si? Naše lepo mesto v zadnjem času zelo hitro spreminja svojo podobo, tod 
spremembe niso razveseljive. Na vsakem koraku se srečujemo z manjšimi smetišči, s polomljei 
vejami, z novimi potmi in novimi igrišči. Kakor da nikomur ni več mar, kakšna je podoba m< 
kakor da nihče ne odgovarja za njegov izgled. 
Mesto, ki je nastalo z udarniškim delom, s trudom naših rok, postaja vedno bolj zanemarjeni 
neurejeno in si naziva, najlepši kraj Slovenije, prav gotovo ne zasluži več. 

VELENJE 
TOZD MALOPRODAJA 

PREDSTAVLJA SVOJE SPECIALIZIRANE PO-
SLOVNE ENOTE IN SEZNANJA S SORTIMEN-
TOM V TEH ENOTAH 

Vsem tistim, ki si gradijo lasten dom ali si adaptirajo stano-
vanje in gradbenikom predstavljamo danes poslovno enoto 
SKLADISČE GRADBENEGA MATERIALA ob Celjski cesti 
v Velenju (poleg železniške postaje), kjer vam nudimo vse 
vrste gradbenega materiala 
kot so apno, bet. železo, 
armaturne mreže, vse vrste 
zidne in strešne opeke, vse 
vrste izolacijskega materiala, 
večje količine keramičnih 
ploščic, stavbeno pohištvo 
ter druge gradbene mate-
riale, potrebne za novograd-
nje in popravila gradbenih 
objektov, ki jih nudi jugoslo-
vansko tržišče. Tu nudimo 
seveda tudi cement, vendar v okviru možnosti, ki jih dajejo 
nedovoljne in neredne izdobave tega zelo iskanega in manj-
kajočega blaga, jugoslovanski, predvsem pa slovenski proiz-
vajalci. 

Izdobave cementa so nekoliko močnejše v zimskih mesecih, 
zato opozarjamo tiste graditelje, ki imajo možnost cement 
vskladiščiti in zaščititi pred vlago, da si ga nabavijo od de-
cembra do februarja. 

Vabimo vas k nakupu v našo poslovno enoto SKLADIŠČE 
GRADBENEGA MATERIALA, k izbiri blaga in če bo pri 
takem vašem nakupu sortiment za vas nezadosten prosimo, 
da iščete pomoč pri poslovodji tov. ŠINKOVCU Slavku, ki 
bo poskušal skupaj z nabavno službo ERA TOZD Malopro-
daja organizirati nabavo tako, da boste čimprej postreženi z 
vsem blagom iz sortimenta enote, ki ga nudijo jugoslovanski 
proizvajalci. 

Priporoča se poslovna enota 
ERA SKLADIŠČE GRADBENEGA MATERIALA 

SLAVKO ŠINKOVEC 

Praznik krajevne skupnosti Vinska gora 
V soboto so v Vinski gori 

proslavili krajevni praznik. Do-
poldan so imeli slavnostno sejo, 
ki so se je poleg številnih do-
mačinov udeležili tudi predstav-
niki sosednjih krajevnih skup-
nosti družbenopolitičnih in de-
lovnih organizacij. Seji pa je pri-
sostvoval tudi predsednik Skup-
ščine občine Žalec. Ob tej pri-
ložnosti so podelili najzasluž-
nejšim krajanom priznanja za 
uspešno delo pri razvoju krajev-
ne skupnosti. Podelili pa so tudi 

Naše mesto se je nekoč ponašalo, da je najlepši kraj v republiki. Časi pa so se kaj hitro spremenili in lepota je že pri 
zgubila na svojem lesku. Tu najbolj opažamo mi, ki tukaj bivamo, ki ga vidimo, čutimo in mu dajemo vsakdanji u1 
Ne uspe nam vedno zapirati oči pred dejstvom, da je mesto iz dneva v dan bolj zanemarjeno, neurejeno, umaz< 

vandalsko oskrunjeno. In kaj pravijo občani? 

Ivan Krajnc - Mesto Velenje 
je bilo lepo urejeno še pred par 
leti Sedaj pa, ko iz leta v leto 

Ivan Krainc 
postaja bolj mednarodno me-
sto, izginja tudi nekdanja ureje-
nost Kar precej je že zanemar-
jeno, zapuščeno in uničeno. Za 
primer naj navedem park pri 
kotalkališču. Tam smo lani 

uredili razsvetljavo, sedaj pa ne-
kateri kar naprej razbijajo luči, 
lomijo klopi in uničujejo nasa-
de in zelenice. Tribuna, ki je bi-
la postavljena v parku in kjer 
smo včasih videli kakšno dobro 
prireditev, je vsa zapuščena in 
polomljena. Mislim, da je čas, 
da bolj resno in odločno na-
stopimo pri reševanju teh 
problemov. 

Martin Slatinšek - Velenje 
poznam od mladih nog in lahko 
rečem, da je bilo včasih dosti 
lepše urejeno, mnogo bolj čisto 
kot zadnje čase. Danes je 
povsod na kupe smeti in števil-
ne poškodovane komunalne na-
prave. 

Prav bi bilo, da bi ponov-
no zaposlili občinske redarje, ki 
smo jih že imeli in ki so kljub 
n3katerim napakam le uspešno 
varovali naše okolje. 

Pred petimi leti so jamarji kluba 
Speleos Velenje začeli prvič organi-
zirano raziskovati kraške pojave na 
našem področju. Raziskovanja so 
usmerili predvsem na področje Hu-
de luknje, ker je vladalo mnenje, da 
je ta kraj premalo raziskan. Odlo-
čitev je bila pravilna, saj so v tem 
obdobju odkrili in raziskali več no-
vih jam. 

Pred petimi leti je začelo z razi-
skovanjem le pet "lanov. Uspehi, ki 
so jih dosegali, so privabili čedalje 
več novih članov. Sedaj je v klubu 
že 35 članov. 

Vse obdobje do leta 1977 so naši 
jamarji delovali kot jamarska sekcija 
kluba Slovenj Gradec. To leto pa so 
se uradno registrirali v Velenju in 
letos tudi v Jamarsko zvezo Sloveni-
je. Za letošnje leto so si velenjski 
jamarji zastavili obsežen program 
dela, ki pa ga, žal, ne bodo mogli v 
celoti izvesti, ker so vsa raziskovanja 
tesno vezana na znatna finančna 
sredstva. Teh pa zelo primanjkuje. 
Zato bodo jamarji tudi letos razisko-

vali le področje Hude luknje. V 
prvem polletju so že izvedli devet 
akcij, od tega dve štiridnevni. Razi-
skovali so znano področje in kljub 
pričakovanju niso odkrili novih 
rovov. Do konca leta načrtujejo 
odkritje zgornje etaže, ki naj bi bila 
nad Medvedjim rovom (o njem smo 
že pisali), na katero nakazuje 
zgradba celotne jame in za katero 
jamarji upajo, da bo še večja, lepša 
in bogatejša s kraškimi lepotami in 
arheološkimi najdbami kot doslej 
odkrite jame. Želja vseh je tudi, da 
končno najdejo možen prehod skozi 
Hudo luknjo. Po izračunih naj bi 
jim do izhoda manjkalo do 150 
metrov dolžine in 50 metrov višin-
ske razlike. 

Z zagotovljenimi večjimi denarni-
mi sredstvi bi lahko, tako zatrjujejo, 
raziskovali širše področje v občini, 
ki je bogato s kraškimi pojavi. Ker 
se število članov iz leta v leto veča, 
upajo na bolj ujreno financiranje 
njihove dejavnosti. 

B. Z. 

pet priznanj osvobodilne fron-
te. Po slavnostni seji so se pri-
sotni udeležili otvoritve nove 
ceste Pirešica — Petruh. 

Popoldan pa so v Vinski gori 
proslavili 50-letnico istoimen-
skega gasilskega društva. Sveča-
nosti ob tem pomebnem jubile-
ju so se udeležili tudi predstav-
niki drugih gasilskih društev 
občine Želec in Velenje. Za-

služnim članom društva so ob 
tej priložnosti podelili gasilska 
priznanja. 

Vsi bi morali polagati več s 
na okolje, v katerem živimo 
mesto je zraslo z našim del 
našimi žulji, tega se prišlek 
malo zavedajo. 

Pavla Juijevec — Sedaj 
Velenju dosti manj rož ko 
je bilo nekoč. Tudi skrb o 
nov za okolico je mnogo mi 
kot je bila takrat, ko se je 
lenje začelo rojevatL Čee 
mo imeti prijetno ure 
okolje, moramo vzgojiti vse 

Martin Slatinšek 

Mišo Skornšek — Naše mesto 
je vedno bolj pomanjkljivo 
urejeno, sedaj pa je postalo tudi 
zelo opazno, da ni več občin-
skih redaijev. Povsod se srečuje-

Jamarjem primanjkuje finančnih sredstev 

Mišo Skornšek 

mo s pohojenimi zelenicami, 
odpadki, razbitimi lučmi, po-
lom ljenimi košaricami za smeti. 

Pavla Jurjevec 
stalno moramo opozarjati i 
dino na delo občanov, na t 
ki je bil vložen, da smo gn 
to mesto. Tudi nove naselji 
je potrebno naučiti, da b 
vzgajali in gojili cvetje. M< 
pa bi bilo potrebno naredit 
ko, kot je nekoč že bilo, lt 
moral vsakdo narediti doloi 
število udarniških ur, če jež 
dobiti stanovanje. 

r c 
„NAŠ CAS", glasilo Sociali-

stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo Ve-
lenje, Velenje, Titov trg 2, p.a 

„NAS CAS" je bil ustanovlj« 
1. maja 1965; do 1. januarji 
1973 je izhajal kot štirinajst-
dnevnik »ŠALEŠKI RUDAR": 
kot tednik pa izhaja „NAS 
CAS" od 1. januarja 1973 na-
prej. 

Uredništvo: Marijan Lipovšek (direktor in glavni urednik), Sta« 
Vovk (odgovorni urednik), Jože Krajnc, Janez Plesnik, Mira Tarna, 
Boris Zakošek ter Niko Kupec in Dušan Lazar (tehnična urednika). 

Izhaja ob petkih — Uredništvo in uprava 63320 Velenje, Titov trg 
2/II, poštni predal 89, telefon  (063) 850-087 - Brzojavni naslov: 
Informativni  center Velenje. 

Cena posameznega izvoda 4 dinarje, letna naročnina 150 dinarjev (a 
inozemstvo 300 dinarjev). 

Žiro račun pri SDK, podružnici Velenje 52800-603-38482. 

Grafična  priprava ČZP »Dolenjski list" Novo mesto, tisk tiskarn 
»Ljudska pravica" Ljubljana. 

Nenaročenih rokopisov in fotografij  ne vračamo. 

Za „NAŠ CAS" se po mnenju Sekretariata za informacije  izvršnega 
sveta Skupščine SR Slovenije številka 4 2 1 - 1 / 7 2 od 8. februarji 
1974 ne plačuje temeljnega davka od prometa proizvodov. 


